
Protokół Nr LIII/2013
sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach w dniu 22 stycznia 2013r.,

w sali sesyjnej tarnogórskiego Ratusza
od godz. 9:30 do godz. 15:40

1. Otwarcie obrad sesji.

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Część informacyjna. 

4. Przyjęcie  protokołów  z  sesji  Rady  Miejskiej  w  dniu  27  listopada  2013  roku

oraz 18 grudnia 2013 roku. 

5. Informacja Prezesa AIG S.A o zaawansowaniu prac związanych z budową hali sportowej. 

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Publicznej  Szkoły 

Podstawowej Nr 3 im. ks. F. Blachnickiego w Tarnowskich Górach do realizacji  projektu

nr  WND-PKOL.09.02-24-064/13  „Szóstoklasista  z  klasą  –  uczeń  z  charakterem” 

realizowanego  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  finansowanego

ze środków z Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie 

Góry.

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej pod nazwą: 

„Działania  osłonowe  –  łagodzenie  skutków  podwyżki  cen  wody”  w  2014r.  w  gminie 

Tarnowskie Góry.

10. Projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej  w  Tarnowskich  Górach  do  załatwiania  indywidualnych  spraw  z  zakresu 

administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym 

mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997r. - Prawo energetyczne.

11. Projekt  uchwały  w  sprawie  odpowiedzi  oraz  przekazania  Wojewódzkiemu  Sądowi 

Administracyjnemu w Gliwicach skargi Prokuratora Okręgowego w Gliwicach.

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie innej niż określona w ustawie 

stopy procentowej nieuiszczonej części rozłożonej na raty opłaty z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Tarnowskie Góry. 

13. Interpelacje, wnioski, pytania radnych. 

14. Zamknięcie obrad.
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Ad. 1
Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK,  chwilą  modlitwy,  skupienia  otworzył 

obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach.

Następnie  na  podstawie  listy  obecności,  stwierdził  prawomocność  obrad  i  powitał  przybyłych 

na sesję gości, m.in. Radną Sejmiku Województwa Śląskiego – Barbarę DZIUK oraz Kierownika 

Biura  Terenowego  Zarządu  Regionu  Śląsko  –  Dąbrowskiego  NSZZ  „Solidarność”  Zbigniewa 

KLICHA.

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego Protokołu.

Ad. 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK,  przystępując  do  realizacji  punktu 

porządku obrad, zwrócił się do zebranych o zgłaszanie uwag i propozycji do porządku obrad. 

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH,  złożył  wniosek  formalny o  wprowadzenie  zmian

w porządku obrad poprzez:

1. wycofanie projektów uchwał umieszczonych w punktach: 7,8,9;

- projektu uchwały w sprawie podwyższenia wysokości kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielania  nieodpłatnej  pomocy  w  zakresie  dożywiania  w  formie  świadczenia  pieniężnego

na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego 

gmin w zakresie dożywiania ,,Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020 (pkt 7);

- projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  za  udzielony  posiłek

albo świadczenie rzeczowe w postaci  produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania ,,Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” na lata 2014 – 2020 (pkt 8);

- projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  w  zakresie 

dożywiania "Pomoc gminy w zakresie dożywiania" na lata 2014 – 2020 (pkt 9).

2. wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 3 im. ks. F. Blachnickiego w Tarnowskich Górach do realizacji projektu nr WND-

PKOL.09.02-24-064/13 „Szóstoklasista z klasą – uczeń z charakterem” realizowanego w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki finansowanego ze środków z Unii Europejskiej w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  –  Stanisław KOWOLIK,  przystąpił  do  głosowania wniosków 

formalnych, złożonych przez Burmistrza Miasta:

•  wycofanie projektów uchwał umieszczonych w punktach: 7,8,9 (wymienionych powyżej)
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Głosowanie:
15 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

wniosek został przyjęty

• wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na przystąpienie Publicznej 

Szkoły  Podstawowej  Nr  3 im.  ks.  F.  Blachnickiego w Tarnowskich  Górach do realizacji 

projektu nr WND-PKOL.09.02-24-064/13 „Szóstoklasista z klasą – uczeń z charakterem” 

realizowanego  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  finansowanego

ze środków z Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Głosowanie:
14 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK, przystąpił do głosowania zmienionego 

porządku obrad:

Głosowanie:
16 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”.

Porządek obrad LIII sesji Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach został przyjęty.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK  i  Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz 
CZECH, złożyli  życzenia  Prezesowi  AIG  S.A.  -  Romanowi  UTRACKIEMU,  który  obchodził 

urodziny.

Ad. 3
Kolejnym punktem porządku obrad była część informacyjna.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK  poinformował,  iż  wpłynął  wniosek

o zabranie głosu na sesji Rady Miejskiej od  Radnej Sejmiku Województwa Śląskiego – Barbary 

DZIUK.  Mając  na  uwadze  specyfikę  tematu,  przedstawionego  przez  Radną  tj.  podziękowanie 

Burmistrzowi  Miasta  za  budowę  zatoki  autobusowej  w  Lasowicach,  Przewodniczący  Rady 

Miejskiej powiedział, że udzieli Jej głosu przed punktem „interpelacje, wnioski, pytania radnych”. 

3



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  w  ramach  części  informacyjnej 

zakomunikował, że w okresie między sesjami wpłynęły do Rady Miejskiej pisma w rożnej kategorii 

spraw. Poinformował, że były to m.in.: zaproszenia, pisma informacyjne, postulaty, korespondencja

z  Radami  Dzielnic.  Ważąc  zakres  tematyczny  otrzymanej  korespondencji,  zwrócił  uwagę

na niektóre z nich i jednocześnie zainteresowanych radnych, zaprosił do zapoznania się z całością 

korespondencji w Biurze Rady Miejskiej:

* 19 grudnia 2013r. – otrzymał materiały z posiedzenia Rady Społecznej Tarnogórskiego Ośrodka 

Terapii Uzależnień SP ZOZ z dnia 17 września 2013r. /KRZiSS/;

* 27 grudnia 2013r. – wpłynęła korespondencja Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskie-

go ws. upamiętnienia Tragedii Górnośląskiej 1945 roku;

*  3  stycznia  br.  –  otrzymałem  skargę  Prokuratora  Okręgowego  w  Gliwicach  na  uchwałę 

Nr  XXXIV/297/2004 Rady Miejskiej  w Tarnowskich Górach z dnia 2 grudnia  2004r.  w sprawie

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg gminnych /KPiB, KRP-

MiOŚ/;

*  9  stycznia  br. –  wpłynęła  korespondencja  ze  Starostwa  Powiatowego  dotycząca  uchwały

nr L/480/2013 Rady Powiatu w Tarnowskich Górach z dnia 19 grudnia 2013r. w sprawie podziału 

Powiatu Tarnogórskiego na okręgi wyborcze, w celu porozumienia z Radą Miejską w Tarnowskich 

Górach;

*  10  stycznia  br. –  wpłynęło  pismo  mieszkańców o  poprawę  bezpieczeństwa  na  ul.  Gruzełki 

/KRPMiOŚ/;

*  14  stycznia  br. –  otrzymał  korespondencję  MOZ  NSZZ  „Solidarność”  Oświata  Ziemi

Tarnogórskiej ws. zastrzeżeń do działań organu prowadzącego placówki oświatowe /KEKiS/;

* 17 stycznia br. – wpłynęły uchwały IV Składu Orzekającego RIO w Katowicach /KB/:

- w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu w kwocie 19.048.237 zł, przedstawionego

w uchwale budżetowej na 2014 rok Miasta Tarnowskie Góry – pozytywna,

- w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Miasta Tarnowskie Góry, wynikającej

z planowanych i zaciągniętych zobowiązań – pozytywna.

W dalszej kolejności  Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH, przedstawił informację w sprawie 

możliwości  przeprowadzenia  w  szkołach  gimnazjalnych  kontroli  przy  wykorzystaniu  psa 

służbowego pod kątem posiadania przez uczniów środków odurzających – pismo Komendanta 

Powiatowego Policji w Tarnowskich Górach zostało przekazane w dniu16.01.2014r. do Biura Rady 

Miejskiej  oraz  informację  z  działalności  komórek  organizacyjnych  Urzędu  Miejskiego

oraz jednostek organizacyjnych Gminy, za okres: 17.12.2013r. - 20.01.2014r. 

Wydział Inwestycji i Remontów:
1. Opracowano plan zamówień publicznych Wydziału na 2014 rok.
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2. Budowa zbiornika  w rejonie ulic:  Obwodnica,  Gliwicka,  Łanowa i  Osiedla  PKP – dokonano

wyboru wykonawcy robót; trwają czynności związane z podpisaniem umowy.

Trwa postępowanie związane z wyborem wykonawcy na nadzór inwestorski oraz nadzór przyrod-

niczy nad realizacją zadania.

3. Termomodernizacja budynku UKS Strzybnica – trwa procedura związana z uzyskaniem pozwo-

lenia na budowę.

4. Rozbudowa zaplecza pawilonu sportowego TS „Tarnowiczanka” - świadectwo charakterystyki 

energetycznej budynku zostało odebrane od wykonawcy; trwają prace związane z uzyskaniem po-

zwolenia na użytkowanie obiektu w Nadzorze Budowlanym.

5. Remont budynku TS „Gwarek” - trwają prace związane z ogłoszeniem przetargu na wykonanie 

dokumentacji projektowej remontu pomieszczeń.

6. Budowa dwóch budynków komunalnych – sporządzono wniosek o wszczęcie postępowania

o zamówienie publiczne oraz opracowano projekt umowy na pełnienie czynności inwestora zastęp-

czego. Trwają czynności związane z wydaniem zezwolenia przez Starostwo Powiatowe na wycin-

kę drzew.

7. Projekt budowy zatoki autobusowej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 908 (obwodnica) w Tarnow-

skich Górach - opracowano wniosek o wszczęcie procedury zamówienia publicznego na przetarg 

nieograniczony na opracowanie dokumentacji  projektowej  budowy zatoki  i  przekazano do BZP 

w celu opracowania SIWZ.

8. Rozbudowa placu zabaw w Parku Miejskim przy ul.  Kard.  S. Wyszyńskiego o nowe/kolejne 

urządzenia do Street workout.

9. Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ZSP Nr 1 w Sowicach – zaakceptowano przedstawioną 

przez projektanta koncepcję boiska wraz z zagospodarowaniem terenu.

10. Budowa placów zabaw – opracowano projekt umowy na przetarg nieograniczony na wykona-

nie  dokumentacji  projektowej  na budowę placów zabaw w dzielnicach:  Rybna,  Bobrowniki  Śl.,

Stare  Tarnowice  –  Osiedle  Przyjaźń.  Trwa  rozeznanie  rynku  związane  z  wyliczeniem  ceny

średniorynkowej na wykonanie projektu budowlano - wykonawczego.

11. Budowa ul. Sielanka I etap - budowa oświetlenia – opracowano wniosek na wszczęcie proce-

dury udzielenia zamówienia publicznego i złożono do BZP.

12. Remont kanalizacji w ul. Krasickiego – w porozumieniu z PWiK przeprowadzono badania tech-

niczne stanu kanału w ul. Krasickiego. Trwają prace w celu oszacowania kosztów remontu kanału 

metodą bezwykopową.

Wydział Gospodarki Nieruchomościami:
1.  Przygotowano postanowienie w sprawie  oddania w najem na okres nie przekraczający 3 lat

nieruchomości gruntowej położonej przy ulicy Wojska Polskiego. 

2. Zawarto 6 umów dzierżawy o łącznej powierzchni 5.533 m2.
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3. Ustanowiono 3 służebności z tytułu wybudowania przez Gminę kanalizacji sanitarnej.

4. Gmina wykupiła od AIG S.A. działkę w rejonie ulicy Skrzypczyka za cenę brutto – 71.167,80 zł.

5. Sprzedano bezprzetargowo na rzecz najemców 2 lokale mieszkalne przy ulicy Bema – za łącz-

ną cenę 40.886 zł.

6. Przeprowadzono:

-  przetarg  ustny  ograniczony  na  zbycie  5  lokali  mieszkalnych  położonych  w  budynku

przy ul. Kaczyniec 9,

-  przeprowadzono  przetarg  ustny  ograniczony  na  zbycie  lokalu  użytkowego  położonego

w budynku przy ul. Kaczyniec 9. 

7. Wydano:

• 7 zgód na wejście w teren,

• 2 zgody na wycinkę drzew,

• 2 zgody na korzystanie z drogi wewnętrznej gminnej,

• 37 zawiadomień o nadaniu numeru porządkowego nieruchomości,

• 8 postanowień opiniujących podział nieruchomości,

• 8 decyzji zatwierdzających projekty podziału nieruchomości,

• 1 postanowienie o rozgraniczeniu nieruchomości,

• 1 decyzję o rozgraniczeniu nieruchomości,

• 7 decyzji o naliczeniu opłaty adiacenckiej,

• wypłacono 4 odszkodowania z art. 73 ugn.

8. Zawarto 3 umowy dotyczące wyrażenia zgody na korzystanie z nieruchomości gminnych.

9. Złożono do Wojewody 8 wniosków w sprawie komunalizacji mienia.

Zespół  ds.  Realizacji  Projektu  pn.  Budowa  kanalizacji   sanitarnej  i  deszczowej
w Tarnowskich Górach:
1.  I FAZA PROJEKTU.

Kontrakt 1A, 1B  – modernizacja i rozbudowa systemu kanalizacji sanitarnej i deszczowej w zlewni 

COŚ:

- trwa podłączanie posesji do studzienek przyłączeniowych.

Kontrakt 2 - Budowa Centralnej Oczyszczalni Ścieków: trwa okres rękojmi.

2. II FAZA PROJEKTU.

Zadanie nr 1 - dzielnica Strzybnica:

– ogłoszono przetarg ograniczony w dniu 24.12.2013 r. Otwarcie wniosków 22.01.2014r.

Zadanie nr 2 - dzielnica Rybna:

- kontynuowane są roboty budowlane w rejonie ul. Przemysłowej i Batalionów Chłopskich.
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Zadanie nr 3 - dzielnica Opatowice:

- trwają prace przygotowawcze związane z rozpoczęciem robót budowlanych.

Zadanie nr 4 - dzielnica Stare Tarnowice:

- ogłoszono przetarg ograniczony 28.12.2013 r. Otwarcie wniosków 29.01.2014r.

Zadanie nr 5 – dzielnica Repty Śl.

-  w  dniu  27.11.2013  ogłoszono  przetarg  ograniczony  na  roboty  budowlane.  Trwa  weryfikacja 

wniosków.

Zadanie nr 6 - dzielnica Śródmieście-Centrum

- w dniu 30.10.2013 r.  ogłoszono przetarg ograniczony na roboty budowlane,  trwa weryfikacja 

wniosków.

3. REALIZACJA SPRAW BIEŻĄCYCH.

- współpraca z instytucjami zewnętrznymi, inwestorami i mieszkańcami Tarnowskich Gór,

- udział w postępowaniach sądowych, rozjemczych itp. związanych z realizacją kontraktów.

Wydział Strategii, Rozwoju i Promocji Miasta:
1. W dniach od 16 do 21 grudnia 2013r. odbył się na tarnogórskim Rynku. „Jarmark świąteczny”. 

Współorganizacja  imprezy:  (karuzela,  zdobienie  stoisk,  zaproszenie  wystawców). 

2. W dniu 23.12.2013r. nastąpiło rozstrzygnięcie konkursu - „Najpiękniejsza Świąteczna Witryna”; 

na najładniej zaaranżowany z okazji  Świąt Bożego Narodzenia wystrój witryny sklepu, zakładu 

usługowego  bądź  lokalu  gastronomicznego  na  terenie  gminy  Tarnowskie  Góry.  Wyłoniono

3 zwycięzców, którym przyznano nagrody finansowe wg poniższego:  

I miejsce: 1 000 zł – Pracownia Florystyczna „Kwiaty Dla Ciebie” przy ul. Miodowej 1,

II miejsce: 500 zł –  Restauracja „Carlos” przy ul. Sienkiewicza 1,                                   

III miejsce: 250 zł – Sklep „Blue-Vision” przy ul. Piastowskiej 7. 

3. Współpraca  przy  wyborze  obiektów  do  oświetlenia  w  ramach  planu  "srebrna  droga" 

oraz koncepcji oświetlenia ul. Krakowskiej.                                                             

4. Organizacja  pobytu  w  Tarnowskich  Górach  drużyn  z  miast  partnerskich:  Kutna  Hora, 

Bekescsaba,  Bernburg,  Mericourt  oraz  zaproszenie  do  udziału  w  kolejnym  międzynarodowym 

turnieju  koszykówki  amatorów  pn.  „Memoriał  Krystiana  Michalskiego  i  Szymona  Łysika”. 

Udział  potwierdziły miasta:  Kutna Hora,  Bernburg,  Bekescsaba.                               

5. Współorganizacja imprezy plenerowej dla dzieci – LAPONIA TG; impreza odbyła się 21.12.13r. 

na  rynku  w Tarnowskich  Górach.                                                       

6. Opiniowanie  planowanych  tras  rowerowych  i  ich  oznakowania.                          

7.  Aktualizacja i zlecenie dodruku wraz z Miejską Biblioteką Publiczną, albumu Tarnowskie Góry. 

Architektura (wydanie trzecie); zaplanowanie z MBP kolejnych wspólnych wydawnictw w 2014r.

8. Kontynuacja działań w ramach programu „Rodzina 5+”:

- pozyskiwanie partnerów Programu ( podpisanie 22 umów),
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- wydawanie i weryfikacja wniosków złożonych przez rodziny w Urzędzie Miejskim,

- wydawanie kart uczestnikom Programu,

-  na  dzień  20.01.2014r.  do  udziału  w  Programie  zgłosiły  się  152  rodziny,  spełniające  kryteria 

(łącznie  kartę  posiada  798  osób).                                                   

9. Przygotowywanie  projektów  i  wydruk  plakatów,  ulotek,  zaproszeń  na  potrzeby  Urzędu 

Miejskiego  oraz  organizacji  pozarządowych.                            

10. Trwają  prace  nad  posadowieniem  kolejnej/kolejnych  rzeźb/y  Gwarka.             

11. Trwają prace nad odnowieniem tablicy informacyjnej w Parku Miejskim w Tarnowskich Górach. 

12. Opis historii i współczesności ul. Krakowskiej do wniosku o refundacje poniesionych wydatków. 

13. Współpraca  z  Wydziałem  Inwestycji  i  Remontów  ws.  realizacji  projektu  urządzeń  Street-

Workout w Parku Miejskim.                                                                                                  

14. Współpraca  w  tworzeniu  Strategii  Rozwoju  Miasta  Tarnowskie  Góry  do  2022  roku. 

15. Aktualizacja Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Tarnowskie Góry na lata 2009-2015.   

16. Przygotowywanie  i  wydawanie  materiałów  promujących  Gminę  Tarnowskie  Góry

na  indywidualne  wnioski  mieszkańców  Gminy  oraz  różnych  instytucji,  wpływające  do  Urzędu 

Miejskiego w Tarnowskich Górach.                                                                         

17. Bieżąca obsługa Punktu Informacji o Mieście. Udzielanie informacji zainteresowanym osobom, 

w  tym  m.in.  mieszkańcom  Gminy,  turystom  krajowym  i  zagranicznym,  wydawanie  materiałów 

informacyjnych o mieście i regionie.                                                                  

18. Obsługa i redagowanie strony internetowej Urzędu Miejskiego oraz Totemu znajdującego się

w Punkcie Informacji o Mieście.                                                                 

19. Gmina Tarnowskie Góry otrzymała dofinansowanie na realizację projektu „Budowa systemu 

monitoringu w mieście Tarnowskie Góry”. Przesłano dokumenty niezbędne do podpisania umowy

o  dofinansowanie.                                                           

20. Rozpoczęto realizację projektu pn. „Wykorzystaj swoją szansę”, współfinansowanego  z Unii 

Europejskiej  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach  Programu 

Operacyjnego  Kapitał  Ludzki,  Priorytet  IX  „Rozwój  wykształcenia  i  kompetencji  w  regionach”, 

Działanie  9.1  „Wyrównywanie  szans  edukacyjnych  i  zapewnienie  wysokiej  jakości  usług 

edukacyjnych  świadczonych  w  systemie  oświaty”,  Poddziałanie  9.1.2.  „Wyrównywanie  szans 

edukacyjnych  uczniów  z  grup  o  utrudnionym  dostępie  do  edukacji  oraz  zmniejszanie  różnic

w  jakości  usług  edukacyjnych”  .                                                   

21. Realizacja projektu pt.: Biedroneczki i Misiaczki idą do przedszkola!, realizowanego w ramach 

konkursu  1/POKL/9.1.1/2013  Wyrównanie  szans  edukacyjnych  i  zapewnienie  wysokiej  jakości 

usług  edukacyjnych  świadczonych  w  systemie  oświaty  Priorytetu  IX  Programu  Operacyjnego 

Kapitał  Ludzki  w  województwie  śląskim  (Realizacja  zajęć,  w  tym  zajęć  dodatkowych:  język 

angielski  i  zajęcia  logopedyczne).                                 

22. Trwa  rozliczenie  końcowe  projektu  pn.  „Tarnowskie  Góry  –  najlepsze  dla  inwestorów”, 
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współfinansowanego  z  Unii  Europejskiej  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju 

Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Śląskiego, 

Priorytet:  I  Badania  i  rozwój  technologiczny  (B+R),  innowacje  i  przedsiębiorczość,  Działanie/ 

Poddziałanie  1.1.2  Promocja  inwestycyjna.                         

23. Trwa  rozliczenie  końcowe  projektu  „Indywidualizacja  nauczania  w  tarnogórskich  szkołach 

podstawowych”,  współfinansowanego  z  Unii  Europejskiej  ze  środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki,  Priorytet  IX  „Rozwój 

wykształcenia  i  kompetencji  w  regionach”,  Działanie  9.1  „Wyrównywanie  szans  edukacyjnych

i  zapewnienie  wysokiej  jakości  usług  edukacyjnych  świadczonych  w  systemie  oświaty”, 

Poddziałanie 9.1.2. „Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie 

do  edukacji  oraz  zmniejszanie  różnic  w  jakości  usług  edukacyjnych”.                      

24. Udział w konsultacjach dotyczących Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych- opracowywanie 

fiszek  projektowych.                                             

25. Odbyły  się  konsultacje  i  warsztaty  dotyczące  opracowania  Strategii  Rozwoju  Miasta 

Tarnowskie Góry do roku 2022.

Biuro Zamówień Publicznych:
Wszczęte postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

W trybie przetargu nieograniczonego

• O wartości zamówienia mniejszej niż kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie

art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – dla robót

budowlanych) na:                                                                                                   

1) Sprzątanie  i  zamiatanie  na  terenie  Gminy  Tarnowskie  Góry  w  2014  roku;             

2) Kompleksowe  ubezpieczenie  majątku  Gminy  Tarnowskie  Góry;                     

3) Sporządzanie  wycen  oraz  opracowań  dotyczących  nieruchomości  gruntowych  położonych

na terenie miasta Tarnowskie Góry.

• O  wartości  zamówienia  równej  lub  większej  niż  kwoty  określone  w  przepisach  wydanych

na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – 

dla robót budowlanych)                                                                                      

Nie zostało wszczęte żadne postępowanie w trybie przetargu ograniczonego o wartości zamówie-

nia równej lub większej niż kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 87 

ustawy Pzp.

W trybie przetargu ograniczonego

• O  wartości  zamówienia  równej  lub  większej  niż  kwoty  określone  w  przepisach  wydanych

na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – 

dla robót budowlanych) na:                                                                                        
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1) Budowę kanalizacji sanitarnej i deszczowej oraz oczyszczalni ścieków komunalnych w Tarnow-

skich  Górach  II  Faza.  Zadanie  nr  1  –  Budowa  i  modernizacja  kanalizacji  sanitarnej  w  zlewni

„Repty” i „Leśna” – Strzybnica;                                                                             

2)  Budowę kanalizacji sanitarnej i deszczowej oraz oczyszczalni ścieków komunalnych w Tarnow-

skich  Górach  II  Faza.  Zadanie  nr  4  –  Budowa  i  modernizacja  kanalizacji  sanitarnej  w  zlewni

„Repty” i „Leśna” – Stare Tarnowice.                                                                                   

Zakończone postępowania o udzielenie zamówienia publicznego

• O wartości zamówienia mniejszej niż kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie

art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – dla robót

budowlanych)  na:                                                          

1) Interwencyjne wyłapywanie bezdomnych zwierząt – psów i kotów z terenu Gminy Tarnowskie 

Góry  wraz  z  zapewnieniem  im  opieki  w  schronisku  dla  zwierząt;                 

2) Wykonanie projektu zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dzielnicy Bobrowniki Śląskie – Wschód w Tarnowskich Górach w rejonie ul. Kazimierza Odnowicie-

la.

• O  wartości  zamówienia  równej  lub  większej  niż  kwoty  określone  w  przepisach  wydanych

na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp (200.000 Euro – dla dostaw i usług oraz 5.000.000 Euro – 

dla robót budowlanych) na:

Nie zakończono żadnego postępowania.

Wydział Ochrony Środowiska:
1. Wydano 2 opinie o braku konieczności uzyskania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach.

2. Wszczęto  postępowanie  w  sprawie  oceny  oddziaływania  na  środowisko  przedsięwzięcia

pn.  Instalacja technologiczna do produkcji węgla, sadzy technologicznej i olejów  w Tarnowskich 

Górach przy ul. Fabrycznej 28B i przesłano do organów uzgadniających (PPIS i RDOŚ) raport

o oddziaływaniu na środowisko.

3. W zakresie decyzji na usunięcie drzew i krzewów: 

-  wydano  24  decyzje  zezwalające  na  usunięcie  drzew  i  krzewów  z  terenu  nieruchomości,

m.in.  dla  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w  Tarnowskich  Górach  na  usunięcie  drzew  rosnących

w pasie drogowym dróg powiatowych przy ul. Wyszyńskiego - 6 sztuk drzew gat. wiśnia piłkowana, 

ul. Bytomska - 1 sztuka drzewa gat. lipa drobnolistna, ul. Pokoju – 1 sztuka drzewa gat. robinia 

biała, ul. Sienkiewicza – 4 sztuki drzew (kasztanowiec i robinia biała),                                  

-  wydano  jedną  decyzję  z  odroczoną  na  3  lata  opłatą  dla  spółki  MAGMARIS  Sp.  Jawna
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na usunięcie 49 sztuk drzew i krzewów o pow. 5m2, rosnących na terenie nieruchomości położonej 

w Tarnowskich Górach przy zbiegu ul. Gliwickiej, ul. Nowej i ul. Torowej, pod warunkiem dokonania 

nowych nasadzeń zastępczych, w ilości 92 szt. drzew ozdobnych,                           

- wszczęto 10 postępowań w sprawie wydania zezwolenia na usunięcie drzew i krzewów.

4. W zakresie utrzymania terenów zielonych:

- w Parku w Reptach prowadzono bieżące prace pielęgnacyjno-porządkowe, w tym wycinkę drzew 

wraz  z  wyrobem  drewna,  zgodnie  z  decyzjami  wydanymi  przez  Śląskiego  Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków w Katowicach, 

- prowadzono przegląd zabytkowego drzewostanu parkowego w Reptach celu ustalenia zakresu 

prac  ochronnych  na 2014r.,  przygotowano  m.in.  wykazy  drzew do  przeprowadzenia  zabiegów 

pielęgnacyjnych (113 szt. drzew), kompletowany jest wniosek o wydanie decyzji na wycinkę drzew 

uschniętych,  zniszczonych  przez  wiatry  (wiatrołomy  i  wiatrowały),  nierokujących  na  poprawę

z powodu zasiedlenia przez szkodniki czy grzyby (ok. 100 szt. drzew),

-  określono  zakres  prac  do  realizacji  w  2014r.  na  terenie  zabytkowego  Parku  w  Reptach

i  wystąpiono  o  wydanie  opinii  do  Śląskiego  Wojewódzkiego  Konserwatora  Zabytków

w  Katowicach,  opinia  Konserwatora  potrzebna  do  wnioskowania  o  środki  dotacji  WFOŚiGW

w Katowicach na ochronę Parku w Reptach,

- wykonano ekspertyzę dendrologiczną 17 szt. drzew – pomników przyrody rosnących na terenie 

parku przypałacowego w Rybnej,

- na terenie wyrobiska DOLOMITY przy ul. Kopalnianej zostały zamontowane tablice informacyjne 

o zagrożeniach i niebezpieczeństwach dla przebywających na terenie wyrobiska,  

-  zakończono  realizację  2  zadań  dofinansowanych  w  2013r.  przez  WFOŚiGW  w Katowicach, 

przygotowano i przekazano do Funduszu dokumenty rozliczające zadania, w tym:

a) ochrona zabytkowego parku w Tarnowskich Górach –Reptach,

b) ochrona pomników przyrody rosnących na terenie Gminy Tarnowskie Góry,

-  w  ramach  umowy  na  pielęgnację  i  ścinanie  drzew  na  terenie  Gminy  Tarnowskie  Góry 

kontynuowano realizację decyzji na wycinkę drzew obumarłych w Parku Miejskim, w ramach której 

dokonano wycinki kolejnych 26 szt. drzew przeznaczonych do wycinki. 

5. Wykonano gadżety promocyjne w formie toreb filcowych z logo Programu Edukacji Ekologicznej 

Gminy Tarnowskie Góry.

6. Rozliczono 6 umów dotacji do budowy przyłącza kanalizacyjnego. 

7. Przyjęto  rozliczenie  zadania  publicznego  pod  tytułem:  „Pierwsza  pomoc  dla  każdego”, 

realizowanego przez Fundację „Świadomi Rodzice”.

8. Z  Agencją  Inicjatyw  Gospodarczych  w  Tarnowskich  Górach  zawarto  roczną  umowę

na  utrzymanie  obiektu  rekreacyjno  -  sportowego  Skate  Park  w  Tarnowskich  Górach

przy ul. Obwodnica 8.
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9. Opracowano  wstępny  projekt  propozycji  Planu  Aglomeracji  Tarnowskie  Góry,  zgodnie

z wytycznymi Krajowego Zarządu Gospodarki Wodnej, który może zostać przesłany do Marszałka 

po wejściu w życie nowelizacji ustawy  Prawo wodne.

10. Przyjęto  14  interwencji  w  sprawie  bezdomnych  zwierząt,  w  tym  wyłapano  i  umieszczono

w schronisku 16 bezdomnych psów.

11. Prowadzono  kontrolę  ubezpieczenia  obowiązkowego  OC  i  budynków  rolniczych  z  tytułu 

posiadania gospodarstwa rolnego.

Wydział Architektury:
1. Zestawienie wniosków, które wpłynęły do Wydziału Architektury w poszczególnych sprawach:

w okresie od 17.12.2013 roku do 20.01.2014 roku do Wydziału Architektury wpłynęło w sumie 80 

wniosków; w tym czasie przede wszystkim: 

-  wydano  30 zaświadczeń  o  przeznaczeniu  terenu  w  miejscowym  planie  zagospodarowania

przestrzennego, 15 wypisów i wyrysów z planu oraz 5 informacji o terenie,

- wydano 14 opinii, 

- wpłynęło 21 aktów notarialnych,

- prowadzono 18 postępowań w sprawie naliczenia renty planistycznej,

- wydano 6 decyzji o naliczeniu renty planistycznej oraz 3 decyzje o ustaleniu warunków zabudo-

wy.

2. Załatwianie spraw bieżących:

- wnioski w sprawie uzyskania zaświadczenia o przeznaczeniu terenu w miejscowym planie zago-

spodarowania  przestrzennego,  wypisy  i  wyrysy  z  planu  oraz  informacje  o  terenie  załatwiane

są na bieżąco.

- w toku postępowania znajduje się obecnie 75 spraw, w tym 67 spraw z zakresu naliczenia renty 

planistycznej.

- bieżąca obsługa petentów w zakresie udzielania informacji dotyczących zagospodarowania prze-

strzennego.

3. Sprawy dodatkowe:

- rozpoczęcie procedury zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Dzielnicy Bobrowniki Śl. - Wschód w Tarnowskich Górach w rejonie ul. Kazimierza Odnowiciela;

- opracowywanie graficznej koncepcji projektu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowa-

nia przestrzennego na obszarze całej gminy Tarnowskie Góry; 

- wydawanie opinii o możliwości podziału, zbycia lub wydzierżawienia działek na prośbę Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami;

- udzielanie informacji z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na prośbę Wydzia-

łu Ochrony Środowiska, Wydziału Gospodarki Nieruchomościami oraz dla Starostwa Powiatowe-

go;
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- odszukiwanie dokumentacji archiwalnej dotyczącej wydanych przez tutejszy organ archiwalnych 

pozwoleń na budowę;

- wydawanie opinii o przeznaczeniu działek dla Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu 

Miejskiego oraz dla Starostwa Powiatowego.

Wydział Edukacji, Sportu i Turystyki:
1. Zakończono wypłatę I transzy stypendiów szkolnych za okres od IX do XII 2013r.

a) liczba  złożonych  wniosków  o  przyznanie  stypendium  wyniosła:  470;  przyznano  stypendia 

szkolne  442 uczniom, wypłacono stypendia szkolne na łączna kwotę 182.143,37 zł w tym: środki 

własne gminy (20%) wyniosły 36.428,67 zł. Dotacja celowa z budżetu państwa (80%) wyniosła 

145.714,70 zł;

b) liczba  złożonych  wniosków o  przyznanie  zasiłku  szkolnego  wyniosła  14;  przyznano  zasiłki 

szkolne 13 uczniom na łączna kwotę 7.280,00 zł. Środki własne gminy (20%) 1.456,00 zł.  Dotacja 

celowa z budżetu państwa (80%) 5.824 zł;

c) rozliczono dotację udzieloną z budżetu państwa za rok 2013, na dofinansowanie świadczeń 

pomocy materialnej  dla uczniów o charakterze socjalnym. Łączna dotacja udzielona z budżetu 

Wojewody wyniosła 424.618,00 zł.  Ogółem wypłacono stypendia szkolne w kwocie 447.817,77 zł, 

w  tym:  środki  własne  gminy  89.563,55  zł.  oraz  dotacja  celowa  z  budżetu  państwa  w  kwocie 

358.254,22 zł. Liczba uczniów otrzymujących stypendia wyniosła 777. Wypłacono zasiłki szkolne 

na łączna kwotę 11.829,60 zł ( dla 21 uczniów) w tym środki własne gminy (20%) 2.365,92 zł, 

dotacja  celowa z  budżetu  państwa  (80%)  9.463,68  zł.  Całkowity  kosz  realizowanego  zadania 

wyniósł 459.647,37 zł, w tym środki własne gminy 91.929,47 zł; dotacja celowa z budżetu państwa 

367.717,90 zł. Dotacje niewykorzystaną w kwocie 56.900,10 zł. zwrócono na rachunek bankowy 

Wojewody Śląskiego.

2.  Bieżące rozliczanie II  transzy (I-VI/2014) stypendiów szkolnych przyznanych na rok szkolny 

2013/2014.

3. Przygotowanie decyzji dotyczących zwrotu kosztów kształcenia pracowników młodocianych.

4. Podpisanie  aneksów do  umowy  z  Funduszem  Pracy  dot.  środków na  refundacje  kosztów 

kształcenia pracowników młodocianych.

5.  Sporządzenie sprawozdania dot.  refundacji  kosztów kształcenia pracowników młodocianych. 

Wypłacono dofinansowanie w wysokości 385.812,22 zł za rok 2013r.

6.  Zawarcie  umowy  dotacji  na  dofinansowanie  zadań  własnych  z  zakresu  organizacji  opieki

nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3.                                                     

7. Sporządzenie  sprawozdania  dot.  dotacji  udzielonej  z  budżetu  państwa  na  dofinansowanie 

zadań  własnych  z  zakresu  organizacji  opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  w  wysokości

139.566,00zł.

8.  Bieżąca realizacja rozliczeń dotacji  udzielanych przez gminę Tarnowskie Góry niepublicznym 
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placówkom oświatowym.

9.  Zatwierdzanie arkuszy organizacyjnych placówek oświatowych.

10. Sporządzono  sprawozdanie  z  realizacji  ,,Programu  na  rzecz  społeczności  romskiej”

w  szkołach  podstawowych,  gimnazjach  i  przedszkolach,  podległych  gminie  Tarnowskie  Góry

za okres od stycznia do grudnia 2013r. 

11. Sporządzono  sprawozdanie  z  otrzymania  dofinansowania  do  podręczników  szkolnych

w ramach programu ,,Wyprawka szkolna”. 

12. Analiza  i  ocena  wniosków  o  udzielenie  finansowego  wsparcia  dla  rozwoju  sportu

w  Tarnowskich  Górach,  dokonywana  zgodnie  z  Uchwałą  Nr  X/126/2011  Rady  Miejskiej

w Tarnowskich Górach z dnia 25 maja 2011r. w sprawie finansowego wspierania rozwoju sportu

w  Tarnowskich  Górach  oraz  określenia  warunków  i  trybu  udzielania  dotacji  podmiotom 

niezaliczanym  do  sektora  finansów  publicznych  oraz  w  świetle  kryteriów,  ustalonych

w Postanowieniu Nr 1598/2012 Burmistrza Miasta Tarnowskie Góry z dnia 04.10.2012r. w sprawie 

ustalenia zasad oceniania i punktowania wniosków o udzielenie wsparcia finansowego dla rozwoju 

sportu w Tarnowskich Górach, składanych na podstawie ustawy o sporcie.

13. Przyjmowanie  sprawozdań  z  realizacji  zadań  z  zakresu  finansowego  wspierania  rozwoju 

sportu,  sprawozdań  z  realizacji  zadań  z  zakresu  upowszechniania  kultury  fizycznej  i  sportu

oraz upowszechniania turystyki,  w tym z wykorzystania przez organizacje pozarządowe dotacji 

celowych.

14. Przyjmowanie wniosków o stypendium sportowe oraz wyróżnienie i nagrodę Burmistrza Miasta 

zgodnie z Uchwałą Nr XXVI/321/2012 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 27 czerwca 

2012r. w sprawie ustanowienia stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień Burmistrza Miasta 

Tarnowskie Góry za osiągnięte wyniki sportowe oraz analiza treści wniosków.

15. Praca  w  Komisji  Konkursowej  do  spraw  oceny  ofert  na  realizację  zadania  publicznego

z zakresu kultury fizycznej i sportu  w roku 2014 (analiza wniosków).

16. Prowadzenie  II  etapu  postępowań  egzekucyjnych  w  sprawie  zwrotu  dotacji  celowych 

nierozliczonych  przez:  LKS  „Tarnowiczanka”  Tarnowice  Stare,  Integracyjny  Klub  Szachowy 

,,Tęcza” a także Klub Sportowy „Strzybnica”, tj. odrębnych postępowań podatkowych w sprawie 

odpowiedzialności solidarnej członków zarządów obu klubów wobec Gminy Tarnowskie Góry.

17. Współtworzenie  strony  internetowej  miasta  w  zakresie  spraw  właściwych  dla  sportu 

(aktualności dotyczące najważniejszych imprez sportowych).

18. Przygotowanie zleceń i zamówień dla Rad Dzielnic. 

Biuro Kultury:
1. Prowadzenie  spraw  związanych  ze  współorganizacją Jarmarku  Bożonarodzeniowego

(16-20.12.2013r.)

2. Zorganizowanie imprezy plenerowej „Tarnogórzanie śpiewają kolędy” (20.12.2013r.).
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3. Realizacja  Zarządzenia  Burmistrza  Miasta  dot.  przeprowadzenia  konkursu  na  stanowisko 

dyrektora Tarnogórskiego Centrum Kultury.

4. Współorganizacja Orszaku Trzech Króli (6.01.2014).

5. Prowadzenie spraw dotyczących organizacji kolejnych edycji imprez:

-  „Koncerty Organowe w Konwikcie”  (6.04.2014)

- „Tarnogórski Festiwal Orkiestr Dętych im. Józefa Szweda” (30-31.08.2014),

-  „Gwarki 2014” (5-7.09.2014),

-  „Tarnogórskie Wieczory Muzyki Organowej i Kameralnej” (13.09 – 18.10.2014)

6. Realizacja postanowienia Burmistrza Miasta w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 

na  realizację  zadania  publicznego  w  dziedzinie  kultury  w  roku  2013r.;  kontrola  sprawozdań

z realizacji umów.

7. Realizacja postanowienia Burmistrza Miasta w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 

na realizację zadania publicznego w dziedzinie kultury  w roku 2014r. – ocena złożonych ofert.

8.  Przygotowywanie  niezbędnej  dokumentacji  w  związku  z  organizacją  imprez:  przygotowanie 

wniosków o wyrażenie zgody na udzielenie zamówień publicznych, zleceń oraz opracowywanie 

faktur.

9. Bieżąca obsługa klientów.

Wydział Finansowy:
1. Sporządzono miesięczne zestawienia dochodów i wydatków.

2. Zgodnie ze sprawozdaniami budżetowymi w okresie od 01.12.-31.12.2013r. wykonano dochody 

na kwotę 167,8 mln zł oraz wydatki w kwocie 158,1 mln zł,

3. Przygotowano dokumentację do emisji obligacji komunalnych.

4. Sporządzono 13 Zarządzeń Burmistrza Miasta w sprawie zmiany budżetu miasta oraz Wielolet-

niej Prognozy Finansowej.

5.  Sporządzono  plany  finansowe  na  2014  rok  oraz  rozliczenia  dotacji  celowych  udzielonych

z budżetu państwa za 2013 rok w zakresie zadań zleconych administracji rządowej, powierzonych 

w drodze porozumienia z organem administracji rządowej i zadań własnych.

6. Wystawiano upomnienia – 214 szt.

7. Wystawiano tytuły wykonawcze – 66 szt.

8. Wystawiano wezwania do zapłaty opłaty za wieczyste użytkowanie gruntów 30 szt.

9. Wystawiano kwity do kasy – około 440 szt. na ogólna kwotę 118.393,66 zł.

10. Wystawiano postanowienia o zaliczaniu wpłat - 28 szt.

11. Przyjmowano wpłaty w kasie podatkowej – około 770 szt. na ogólną kwotę 133.595,66 zł.

12. Wystawiano wezwania do uiszczenia opłaty skarbowej oraz do złożenia deklaracji na podatek 

od środków transportowych – 5 szt.

13. Wydawano decyzje:  określające zwrot opłaty skarbowej,  o nadpłacie oraz o pozostawieniu 
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pisma bez rozpatrzenia – 12 szt.

14. Wezwano podatników do złożenia informacji w sprawach podatkowych – 90 szt.

15. Wydano postanowienia w sprawach podatkowych – 80 szt. 

16. Wydano  decyzje  zmieniające  i  wymiarowe  w  podatku  od  nieruchomości,  podatku  rolnym

oraz łącznym zobowiązaniu pieniężnym dla osób fizycznych – 200 szt.

17. Uaktualniono  podstawy  prawne  w  bazach  komputerowych  oraz  naniesiono  nowe  stawki 

podatkowe przed wymiarem podatków na 2014r. 

18. Wydrukowano, opieczętowano i zaczęto przygotowywać do doręczania – około 18.000 szt. 

decyzji  wymiarowych  w  podatku  od  nieruchomości  i  łącznym  zobowiązaniu  pieniężnym

oraz w podatku rolnym i leśnym dla osób fizycznych.

19. Sporządzono sprawozdania budżetowe za m-c grudzień 2013r.,  jednostkowe oraz zbiorcze

z wykonania dochodów - Rb 27S.

20. Sporządzono sprawozdania budżetowe za m-c grudzień 2013r.,  jednostkowe oraz zbiorcze

z wykonania wydatków - Rb 28S.

21. W okresie od 17.12.2013r. do 20.01.2013r. dotacje przekazane na instytucje kultury wyniosły 

488.921,00. 

22. Przyjmowano wpłaty z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi:

            Kasa nr 1: Rynek – około 1.034 szt. na ogólną kwotę 70.093,00 zł;

            Kasa nr 3: Sienkiewicza – około 752 szt. na ogólną kwotę 55.453,80 zł.   

23. Wykonano bieżące zadania w zakresie działania Wydziału.

Urząd Stanu Cywilnego:
1. Zarejestrowano :

100 - urodzeń noworodków,

102 – zgony,

6 - małżeństw konkordatowych,

10 - małżeństw cywilnych. 

2. Wpisano do ksiąg stanu cywilnego :

7 - orzeczeń o rozwiązaniu małżeństwa przez rozwód,

1 - postanowienie o zaprzeczeniu ojcostwa.

3. Wydano :

1 - decyzję o zmianie imion i nazwisk, 

4 - decyzje w sprawie sprostowania aktu stanu cywilnego, 

1 - decyzję o uzupełnieniu aktu stanu cywilnego,

5 - decyzji dotyczących wpisania treści zagranicznych aktów do polskich ksiąg.

4. Przyjęto :
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16 - oświadczeń o uznaniu ojcostwa dziecka,

14 - zapewnień o braku przeszkód do zawarcia małżeństwa,

754 - podań o wydanie odpisów z ksiąg stanu cywilnego.

5. Wysłano życzenia dla 10 Jubilatów obchodzących 90 i więcej lat życia. 

6. Burmistrz Miasta - Arkadiusz Czech oraz Pracownik USC odwiedzili Jubilatkę obchodzącą 100 

lat życia.

7. Odznaczono medalem za Długoletnie Pożycie Małżeńskie 15 Par Małżeńskich.

Wydział Spraw Obywatelskich:
1.  Wszczęto  ogółem  13  postępowań,  w  tym:  8  w  sprawach  meldunkowych,  5  w  sprawach

o powszechnym obowiązku obrony RP.

2. Wydano  ogółem  13  decyzji,  w  tym:  7  decyzji  w  sprawach  meldunkowych,  6  w  sprawach

o powszechnym obowiązku obrony RP.

3. Przyjęto 661 wniosków o wydanie dowodu osobistego.

4. Wydano z produkcji 614 dowodów osobistych.

5. Objęto 26 osób pomocą w sprawie załatwienia dowodu osobistego mieszkańca.

6. Przyjęto  72  zgłoszenia  o  zmianach  pobytu  czasowego,  227  zgłoszeń  o  zmianach  miejsca 

pobytu stałego.

7. Zameldowano  48  noworodków  łącznie  z  wystąpieniem  dla  nich  o  nadanie  numerów 

ewidencyjnych PESEL.

8. Wymeldowano z pobytu stałego z powodu zgonu 74 osoby.

9. Wprowadzono dla 36 osób zmiany stanu cywilnego /małżeństwa i rozwody/.

10. Wydano 93 zaświadczenia  w oparciu  o przepisy ustawy o  ewidencji  ludności  i  dowodach 

osobistych.

11. Przyjęto 241 wniosków o udostępnienie danych osobowych.

Biuro Audytu i Kontroli:
1. Zakończono czynności kontrolne dotyczące prowadzenia postępowań o udzielenie zamówień 

publicznych w Miejskim Zarządzie Ulic i Mostów w Tarnowskich Górach.

2. Opracowano wnioski zawierające zalecenia pokontrolne dotyczące:

a) kontroli gospodarki finansowej w Szkole Podstawowej Nr 10 w Tarnowskich Górach,

b) prowadzenia spraw związanych z likwidacją środków trwałych i pozostałych środków trwałych 

znajdujących  się  w  budynkach  Urzędu  Miejskiego  ujętych  w  księgach  inwentarzowych 

prowadzonych przez Wydział Administracyjno-Gospodarczy,

c)  prowadzenia postępowania podatkowego w związku z zaległościami w podatku od środków 

transportowych oraz wydawania decyzji w tym zakresie.
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3. Rozpoczęto  kontrolę  problemową  w  Urzędzie  Miejskim  w  zakresie  ewidencjonowania

i rozliczania wadium oraz zabezpieczenia należytego wykonania umowy.  

4. Udział  pracowników  Biura  Audytu  i  Kontroli  w  pracach  zespołów  kontrolnych  powołanych

do przeprowadzenia kontroli:

a) prawidłowości wykorzystania dotacji udzielonych dla szkół, przedszkoli i placówek oświatowych 

prowadzonych na terenie Miasta Tarnowskie Góry przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż 

jednostka  samorządu  terytorialnego  oraz  dla  osób  prowadzących  wychowanie  przedszkolne

w innych formach (kontrola Gimnazjum dla Dorosłych „ŻAK”),

b) dotacji udzielonych z budżetu Gminy Tarnowskie Góry na wspieranie zadań publicznych w 2012 

roku (kontrola UKS G4, LKS „Zgoda” Repty).

Informacje o wynikach przeprowadzonych kontroli zamieszczane są na stronach Biuletynu 

Informacji Publicznej UM w Tarnowskich Górach.

Wydział Zarządzania Kryzysowego:
1. W zakresie obrony cywilnej: 

-  opracowano  i  przesłano  do  Starostwa  Powiatowego  harmonogram  szkoleń  podstawowych

z zakresu ochrony ludności na szczeblu miasta Tarnowskie Góry w 2014r.,

- kontynuowano proces opracowania sprawozdań z realizacji zadań obrony cywilnej przez Urząd 

Miejski i podmioty gospodarcze oraz instytucje za 2013r.,

-  trwa proces opracowania „Wytycznych Burmistrza Miasta do realizacji  zadań obrony cywilnej

i zarządzania kryzysowego w mieście Tarnowskie Góry w 2014r.”, 

-  pracownik  merytoryczny Wydziału  „ZK”,  odpowiedzialny za realizację  zadań obrony cywilnej,

brał udział w odprawie szkoleniowej organizowanej przez Starostę Powiatowego, 

- kwartalna aktualizacja oraz przesłanie do Starostwa Powiatowego „Bazy Szefa Obrony Cywilnej”,

- na bieżąco realizowano zadania obrony cywilnej. 

2. W zakresie spraw obronnych:

-  przeprowadzono  aktualizację  systemu  przekazywania   informacji  oraz  dokumentacji  Stałego 

Dyżuru Burmistrza Miasta,

- opracowano i uzgodniono z Dyrektorem Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

Śl. UW. „Plan kontroli problemowej realizacji zadań obronnych w Urzędzie Miejskim na 2014r.”, 

-  opracowano  i  przedstawiono  do  uzgodnienia  z  Dyrektorem  Wydziału  Bezpieczeństwa

i Zarządzania Kryzysowego Śl. UW. „Plan szkolenia obronnego Urzędu Miejskiego na 2014r.”,

- na bieżąco realizowano zadania obronne. 

3. W ramach zarządzania kryzysowego: 

- monitorowano i analizowano zagrożenia występujące na terenie miasta;

- prace Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego:

• posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego poświęcone:
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- właściwemu przygotowaniu oraz przeprowadzeniu bezpiecznego zimowego wypoczynku 

dzieci i młodzieży, w ramach organizowanej przez Gminę akcji „Ferie w mieście 2014r.”, 

- monitorowaniu i zapewnieniu bezpieczeństwa uczestnikom „Orszaku Trzech Króli”;

• umieszczenie  na  stronie  internetowej  Urzędu,  apelu  o  zachowanie  bezpieczeństwa 

zwłaszcza dzieci przy zabawach sylwestrowych z fajerwerkami;

• zebranie oraz opracowanie materiałów sprawozdawczych za 2013r.;

-  rozliczenie  środków  finansowych  przekazanych  przez  Gminę  na  Fundusz  Wsparcia  Policji 

z  przeznaczeniem na pokrycie  części  kosztów zakupu samochodów osobowych dla  Komendy 

Powiatowej Policji w Tarnowskich Górach;

- opracowanie oraz przesłanie do Wojewódzkiej Komisji Dialogu Społecznego „Karty informacyjnej 

monitorowania napięć społecznych” za IV kwartał 2013r.;

-  przygotowanie  dokumentacji  do  realizacji  zadania  „Budowa  systemu  monitoringu  w  mieście 

Tarnowskie Góry”.

4. W zakresie wykrywanie zagrożeń, ostrzegania i alarmowania ludności:

- opracowano plan kontroli budowli ochronnych na 2014 rok,

- podpisano umowę na konserwację instalacji  alarmowej powszechnego ostrzegania na terenie 

miasta Tarnowskie Góry na 2014 rok.

5. W zakresie realizacji na terenie Gminy programu „Bezpieczne Wspólnoty”:

- udział w konkursie oraz przygotowanie umowy z Stowarzyszeniem Trasy Rowerowe na realizację 

zadania  publicznego  pn.  „Zapewnienie  bezpieczeństwa  publicznego  mieszkańców  w  ruchu 

rowerowym” 

6. W zakresie zabezpieczenia logistycznego:

-  przygotowano  Polecenie  Burmistrza  Miasta  w  sprawie  powołania  Komisji  do  zniszczenia 

materiałów (dysku HPP) z monitoringu imprezy masowej „Gwarki 2013”,

- sporządzono sprawozdanie z realizacji zadań obrony cywilnej za 2013 rok i rozliczono dotację 

otrzymaną ze Starostwa Powiatowego na konserwację systemu alarmowego w obrębie Gminy,

- opracowano sprawozdanie w zakresie refundacji wydatków na zadania objęte dofinansowaniem 

zewnętrznym,

-  przygotowano  porozumienie  w  sprawie  ustalenia  form  i  sposobów  współdziałania  Gminy 

Tarnowskie Góry i Z.U.H. MELBUD I”  w zakresie likwidacji skutków zagrożeń wynikłych z sytuacji 

kryzysowych na terenie miasta Tarnowskie Góry,

-  na  bieżąco  realizowano  przedsięwzięcia  mające  na  celu  utrzymanie  w  gotowości  bazy 

materiałowej na realizację zadań obronnych, obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego.

7. W zakresie OSP:

- na bieżąco prowadzono finansowanie działalności jednostek OSP w tym m.in. opłaty za energię 

przegląd sprzętu strażackiego, zakupy paliwa,

- przygotowano roczne rozliczenie zużycia paliwa, gazu, energii elektrycznej, węgla,
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- przygotowano informację o rozliczeniu dotacji udzielonych w 2013 roku,

- prowadzono stałe ewidencje ilości zużytego paliwa, energii elektrycznej, wody, gazu.

Straż Miejska:
1. Straż Miejska przeprowadziła 158 interwencji, z czego:

• 65  dotyczyło spraw porządkowych,

• 93  dotyczyło  wykroczeń  drogowych,  gdzie  w 29  przypadkach  zastosowano urządzenia 

blokujące koła.

Jednocześnie przyjęto 121 interwencji od mieszkańców (69 porządkowych, 52 drogowych).

W przeprowadzonych 158 interwencjach ujawniono 112 wykroczeń ściganych z urzędu przeciwko:

− bezpieczeństwu i porządkowi w komunikacji (52 pouczenia, 43 m.k. 2 postępowania),

− zdrowiu (1 pouczenie),

− obyczajności publicznej (1 postępowanie),

− urządzeniom użytku publicznego (1 pouczenie, 3 m.k, 1 postępowanie),

− ustawie o utrzymaniu czystości i porządku  (4 m.k,), 

− ustawie o ochronie zdrowia przed następstwami używania tytoniu i wyrobów tytoniowych 

(2 m.k.),

− ustawie o odpadach (2 wnioski do Sądu).

W wykroczeniach tych:

− udzielono 54 pouczeń w ramach oddziaływania wychowawczego,

− zastosowano 52 postępowania mandatowe (na kwotę 5.100,00 zł.), 

− wszczęto 4 postępowania wyjaśniające w ramach kodeksu powstępowania w sprawach 

o wykroczenia dotyczące:

- 2 wykroczeń drogowych (parkowania na skrzyżowaniach),

- 1 nieobyczajnego wybryku (Park Miejski),

- 1 parkowania na trawniku (ul. Gruzełki);

−skierowano 2 wnioski o ukaranie do Sądu Rejonowego z tytułu:

- termicznego przekształcania odpadów.

2. W ramach przytoczonych interwencji do ważniejszych spraw zaliczyć należy:

-  w dniu  19 grudnia  2013r.  w rejonie  ul.  Lawendowej  (teren pomiędzy Tesco a ul.  Wiśniową) 

ujawniono 4 zniszczone skrzynki  energetyczne na niezabudowanych działkach;  zabezpieczono

ten rejon do czasu przyjazdu wezwanego Pogotowia Energetycznego;

-  w  dniu  27  grudnia  2013  r.  potwierdzono  zgłoszenie  mieszkańców  z  ul.  Gliwickiej  o  myciu 

ciężarówek  przez  sąsiadów  środkami  chemicznymi  z  niezachowaniem  warunków  określonych

w § 6 ust. 1 Regulaminu ucpg; wobec właściciela pojazdu zastosowano postępowanie mandatowe.

- dwukrotnie zastosowano wobec właścicieli psów postępowania mandatowe z tytułu:
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      -  niespełniania obowiązku uniemożliwienia psu samowolnego opuszczenia nieruchomości

(ul. Pionierska),

         -  prowadzenia psa w miejscu publicznym na smyczy, ale bez kagańca (ul. Tylna);

-  dwukrotnie  w  dniach  16  i  17  stycznia  br.  w  ramach  prewencyjnej  kontroli  rejonu  Dworca 

Autobusowego ujawniono palenie papierosów na peronach, wobec czego za naruszenie zakazu 

palenia  wyrobów  tytoniowych  w  takim  miejscu  w  obu  tych  przypadkach  wobec  palących 

zastosowano postępowania mandatowe;

- w dniu 02 stycznia br. w ramach prewencyjnej kontroli  terenu pustostanu przy ul. Stalmacha, 

ujawniono  w  jego  zabudowaniach  gospodarczych  ogień;  konieczna  była  interwencja  PSP,

do czasu jej przybycia zabezpieczono ten teren.

- w dniu 07 stycznia br. wg zeznań świadków (2 młodych kobiet) w Parku Miejskim miał miejsce 

nieobyczajny  wybryk  polegający  na  obnażaniu  się  mężczyzny  w  rejonie  altanki  na  wzgórzu. 

Skierowane  w  ten  rejon  (niezwłocznie  po  otrzymaniu  informacji  o  tym  przypadku)  patrole

nie napotkały w samym parku oraz w jego okolicach,  odpowiadającemu podanemu rysopisowi 

mężczyzny.  W sprawie  tej  wszczęto postępowanie  wyjaśniające oraz prowadzone są nasilone 

kontrole prewencyjne w parku, a o sprawie powiadomiono również tut. Komendę Policji.

-  w  dniu  03.01.br.  zastosowano  postępowanie  mandatowe  wobec  ujawnionego  sprawcy 

wykroczenia,  polegającego  na  pozbyciu  się  odpadów  komunalnych  w  sposób  niezgodny

z przepisami Ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (na pobocze ul. Hallera).

-  w  ramach  prowadzonej  na  bieżąco  akcji  „Bezdomni”,  3-krotnie  zastano  w  kontrolowanych 

miejscach  czterech  bezdomnych  (wszyscy  znani  strażnikom  z  wcześniejszych  kontroli),

którzy nie byli zainteresowani pomocą, w tym i skorzystaniem z noclegowni.

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej:
ŚWIADCZENIA POMOCY SPOŁECZNEJ:

• zarejestrowano 190 nowych wniosków o pomoc,

• wydano 1109 decyzji administracyjnych w sprawie pomocy społecznej,

• formy udzielonej pomocy:

− zasiłki stałe – 176 świadczeń,

− zasiłki okresowe – 204 świadczenia,

− zasiłki celowe – 176 świadczeń,

− zasiłki celowe specjalne – 76 świadczeń,

− posiłków w szkołach – 148 dzieci,

− wyżywienia w przedszkolach i żłobkach – 71 dzieci,

− finansowano posiłki na podstawie umowy – 541 osób,
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− finansowano  posiłki  wraz  z  dowozem  dla  mieszkańców Domu dla  Bezdomnych 

Mężczyzn – 22 osób,

− finansowano pobyt 71 osób w domach pomocy społecznej. 

• Świadczono usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania dla 93 osób, w tym: 

− 55 osób korzystało z podstawowych usług opiekuńczych, 

− 41 osób  miało dostarczane posiłki do domu,

− 18 osób korzystało ze specjalistycznych usług opiekuńczych, w tym:

7 osób w formie zabiegów rehabilitacyjnych,

5 osób w formie asystenta osoby niepełnosprawnej, w tym:

5 osób z zaburzeniami psychicznymi,

5 osób z usług logopedy, w tym:

5 osób z zaburzeniami psychicznymi,

2 osoby z porad psychologa w tym:

1 osoba z zaburzeniami psychicznymi.

POMOC W RAMACH OŚRODKÓW WSPARCIA:

Rodzaj placówki
Ilość pensjonariuszy w okresie 

sprawozdawczym 
Dzienny  Dom  Pomocy  dla  Osób  Starszych  i 

Samotnych
60

Dom dla Bezdomnych Mężczyzn 23

Zespół Mieszkań Chronionych 69

Dzienny Dom Pomocy dla Osób Niepełnosprawnych 11

W  okresie  zimowym  w  Domu  dla  Bezdomnych  Mężczyzn  rozszerzono  pomoc  o  możliwość 

skorzystania z pobytu w Pokoju Niskoprogowej Pomocy Doraźnej w godz. 19:00 – 7:00.            

W okresie sprawozdawczym przebywało w nim rotacyjnie - 16 osób.

DODATKI MIESZKANIOWE:

• przyjęto nowych wniosków  -  46,

• wydano decyzji administracyjnych -  57,

• wypłacono świadczeń  -  906     na kwotę  -  187.421,96 zł.

DZIAŁ ŚWIADCZEŃ RODZINNYCH:

• wydano 270 decyzji, 

• wydano 71 zaświadczeń i pism;

• wypłacono świadczenia na kwotę -  585.569,40 zł 

Liczba świadczeń Liczba rodzin

Zasiłki rodzinne z dodatkami 2 746 1 059
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Świadczenia opiekuńcze 1 514 1434

SEKCJA FUNDUSZU ALIMENTACYJNEGO:

• wydano 133 decyzje oraz postanowienia dotyczące świadczeń z funduszu alimentacyjnego 

oraz dłużników alimentacyjnych,

• wystosowano100 pism dotyczących funduszu alimentacyjnego,

• wypłacono świadczenia na kwotę – 150.165,00 zł.

• złożono  6  wniosków do Starostwa  Powiatowego  w Tarnowskich  Górach  o  zatrzymanie

prawa jazdy dłużnikom alimentacyjnym,

• złożono  6  wniosków do  Prokuratur  Rejonowych  o  ściganie  dłużników za  przestępstwo

      określone w art. 209 par.1 kodeksu karnego,

• przeprowadzono 6 wywiadów alimentacyjnych oraz odebrano 6 oświadczeń majątkowych.

ZESPÓŁ ASYSTENTÓW RODZINY:

W  miesiącu  styczniu  2014r.  dwóch  asystentów  rodziny  objęło  wsparciem  27  rodzin,

w tym 9 rodzin zobowiązanych przez Sąd. Z tego 24 rodziny objęte są nadzorem kuratora.

Do stycznia br.  w pieczy zastępczej  umieszczonych zostało 27 dzieci,  w tym 17 dzieci 

przebywa w rodzinach zastępczych, a 10 dzieci w placówkach opiekuńczo – wychowawczych. 

PROGRAMY I PROJEKTY:

• Biuro Projektu Awans

W miesiącu styczniu 2014 roku rozpoczęła się kolejna edycja projektu „AWANS Aktywna integracja 

społeczna  i  zawodowa  klientów  pomocy  społecznej  na  terenie  gminy  Tarnowskie  Góry” 

współfinansowanego przez Europejski Fundusz Społeczny. 

Obecna  edycja  zaplanowana  jest  na  lata  2014-2015.  Przewiduje  objęcie  wsparciem

65 klientów MOPS w Tarnowskich Górach. 

W miesiącu styczniu br. rozpoczął się nabór uczestników projektu. Do projektu mogą zgłaszać się 

osoby będące klientami MOPS, bezrobotne, nieaktywne zawodowo, pracujące, które nie ukończyły 

64 roku życia. W roku 2014 przewidziano 26 miejsc dla kobiet i 24 dla mężczyzn. W pierwszej 

kolejności będą przyjmowane osoby młode, które nie ukończyły 30 roku życia. 

Pod  koniec   stycznia   spośród  złożonych  ankiet  rekrutacyjnych  zostanie  wyłoniona 

ostateczna  grupa  50  uczestników  projektu.  Z  początkiem  lutego  pracownicy  socjalni  spiszą 

kontrakty socjalne z uczestnikami projektu, które będą obowiązywały do końca 2014 roku.  

Miejski Zarząd Ulic i Mostów:
1. W ramach bieżącego utrzymania jezdni i chodników wykonano:

-  remonty cząstkowe masą  mineralno-asfaltową nawierzchni  jezdni  ulic  gminnych:  Pułaskiego, 

Ogrodowej;

-  uzupełnienie ubytków w nawierzchniach dróg żużlem wielkopiecowym: Łanowej, Sielanka; 
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- bieżące utrzymanie oznakowania pionowego w ulicach: Słoneczników, Rzecznej, Podmiejskiej, 

Wesołej, K. Miarki, Bałkańskiej, 3-go Pułku Ułanów, Polarnej, Św. Katarzyny, Piaskowej, Żwirowej, 

Miodowej,  Bondkowskiego,  Gliwickiej,  Zamkowej,  Szymały,  Dolnej,  Stalmacha,  Mlecznej, 

Kaczyniec, Żwirki i  Wigury, Sempołowskiej,  Parkowej,  Krzywoustego, Fiołków, Włoskiej,  Leśnej, 

Siewierskiej,  Szczęść  Boże,  Andersa,  Narutowicza,  Końcowej,  Polnej,  Jasnej,  Pułaskiego, 

Sosnowej,  Prostopadłej,  Tołstoja,  Szafirowej,  Słoneczników,  Racławickiej,  Szopena,  Kopernika, 

Jemiołowej, Głównej, Jodłowej,  Podmiejskiej, Tarninowej, Przedwiośnia, Młodzieżowej,  Gruzełki, 

Litewskiej,  Sawina,  Bałkańskiej,  Poczdamskiej,  Morcinka,  Szwedzkiej,  Piastowskiej,  Krótkiej, 

Szczygłów.

2. Wprowadzono zmiany w istniejącej organizacji ruchu:

▪ ul. Skowronków – ustawienie znaków ostrzegawczych A -11 „ nierówna droga”;

▪ ul. Skowronków – montaż lustra drogowego w rejonie włączenia do ul. Sikorek;

▪ skrzyżowanie  ulic  Piastowskiej  i  Bytomskiej  –  montaż  znaku  drogowego  C-2,  nakaz  skrętu

w prawo;

▪ skrzyżowanie  ulic  Staropocztowej  i  Piastowskiej  –  montaż  znaku  drogowego  B-20  „Stop”, 

określającego pierwszeństwo przejazdu na skrzyżowaniu oraz zmiana treści tabliczki pod znakiem 

B-1, ustawionym przy wjeździe na ul. Staropocztową.

3. W ramach  bieżącej działalności Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów:

- prowadzono bieżące przeglądy stanu technicznego ulic,

- sporządzano stosowne protokoły,

- prowadzono bieżącą korespondencję,

- przyjmowano interwencje i skargi mieszkańców,

- wydawano zezwolenia na umieszczanie reklam w pasach dróg gminnych,

- wydawano zezwolenia na zajęcie pasa drogowego, 

- wydawano uzgodnienia do projektów obcych inwestorów.

Biuro Informatyki:
1. Realizacja projektu „System Informacji o Terenie”:

• przetarg na realizację głównego elementu projektu „System Informacji  o Terenie miasta 

Tarnowskie Góry (SIT)”; trwa badanie ofert,

• przekazano  do  wewnętrznego  obiegu  dokumentację  przetargową  na  modernizację 

serwerowni,

• przyznanie dofinansowania w wysokości ponad  4 mln złotych (na 6 gmin) na realizację 

projektu z działania 5.2 Kapitał Ludzki; w ramach projektu będą realizowane:

a) wymiana systemu podatkowego,

b) modernizacja elektronicznego obiegu dokumentów,

c) punkt potwierdzania profilu zaufanego,
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d) szkolenia pracowników z e-administracji.

2. Rozpoczęto przygotowania do wymiany systemu w Urzędzie Stanu Cywilnego.

3. Realizacja prac nad inwentaryzacją mienia.

4. Prowadzona jest bieżąca obsługa zadań wynikająca z ochrony danych osobowych i informacji 

niejawnych.

5. Obsługa specjalistycznych systemów informatycznych w ilości 56 systemów.

6. Administracja nad obsługą teleinformatyczną Urzędu Miasta Tarnowskie Góry (serwery,  sieć 

komputerowa, komputery, drukarki, hot-spoty i inne) – ok. 350 urządzeń.

Wydział Organizacyjny:
1. W ramach interwencji przyjęto 2 mieszkańców, których sprawy dotyczyły:

- niewykonania właściwej niwelacji terenu – ul. Grabowa;

-  zapadniętego  wpustu  deszczowego  przy  posesji  Szczęść  Boże  16  oraz  zakazu  ruchu

na ul. Gliwickiej.

2. Rejestrowano akty prawne wydane przez Burmistrza Miasta.

3. Przeprowadzenie  naboru  na  wolne  stanowiska  pracy  w  Urzędzie  i  Tarnogórskim  Centrum 

Kultury.

4. Realizowano bieżącą obsługę organizacyjną i kadrową Urzędu.

Wydział Administracyjno-Gospodarczy:
1. Przygotowywanie wniosków o wszczęcie postępowań przetargowych.

2. Przygotowanie umów, zamówień i zleceń związanych z działalnością Wydziału.

Ad.  4
Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie  protokołów z sesji  Rady Miejskiej  w dniu 27 

listopada 2013 roku oraz 18 grudnia 2013 roku.

Wobec  braku  wniosków  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK, przystąpił

do procedury głosowania:

1. protokołu z sesji Rady Miejskiej w dniu 27 listopada 2013 roku.

Głosowanie:
14 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

• Protokół Nr LI/2013 sesji Rady Miejskiej został przyjęty.
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2. protokołu z sesji Rady Miejskiej w dniu 18 grudnia 2013 roku.

Głosowanie:
14 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

• Protokół Nr LII/2013 sesji Rady Miejskiej został przyjęty.

Ad.  5
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  była  informacja  Prezesa  AIG  S.A o  zaawansowaniu  prac 

związanych z budową hali sportowej. 

Prezes AIG S.A  - Romana URACKI,  przedstawił informację na temat realizacji inwestycji Hala 

Sportowa w Tarnowskich Górach, wraz z prezentacją multimedialną.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK  poinformował,  że  zgodnie

z „wypracowaną tradycją” w punkcie dotyczącym informacji, dyskusja nie będzie prowadzona. 

Radny Piotr SZCZĘSNY złożył  wniosek formalny o  „prowadzenie dyskusji  i  pytań do Prezesa 

AIG”.

Radny Kazimierz SZCZERBA poparł wniosek formalny złożony przez przedmówcę.

Przewodniczący Rady Miejskiej  -  Stanisław KOWOLIK,  złożył  wniosek formalny o przejście

do następnego punktu porządku obrad, bez prowadzenia dyskusji.

W ramach głosów „za” i „przeciw”,  Radny Jarosław ŚLEPACZUK, wypowiedział się przeciwko 

wnioskowi złożonemu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK  zwrócił uwagę, iż Radni nie otrzymali 

materiałów do zapoznania się  oraz ich przeanalizowania,  w wyniku tego prowadzenie dyskusji 

byłoby  nielogiczne.                                                                     

Przewodniczący Rady Miejskiej wycofał złożony przez siebie wniosek formalny.

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH,  wypowiedział  się  „za” prowadzeniem  dyskusji

przez Radnych

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  przystąpił  do  głosowania  wniosku 

26



formalnego złożonego przez Radnego Piotra SZCZĘSNEGO:

Głosowanie:
15 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Franciszek  NOWAK,  złożył  wniosek  formalny

o ograniczenie czasu wypowiedzi do 3 minut.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Stanisław KOWOLIK,  przystąpił  do głosowania złożonego 

wniosku formalnego.

Głosowanie:
9 Radnych „za”, 6 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Dyskusja:

Radny  Piotr  SZCZĘSNY  zapytał  dlaczego  założono  tak  długi  termin  budowy  hali  sportowej

i czy w umowie z wykonawcą zawarto zapisy dotyczące opóźnień w robotach oraz zatrudniania 

podwykonawców? Czy przewidywany termin zakończenia robót jest równoznaczny z otrzymaniem 

pozwolenia na użytkowanie (wraz z całą infrastrukturą)? Radny zapytał również o plan zamienny, 

w przypadku, gdyby nie doszło do planowanej sprzedaży działek oraz o adaptacje pomieszczeń 

odzyskanych po przeprowadzce administracji do nowo wybudowanej hali sportowej?

Radny Janusz ŚNIETKA zapytał o plan pracy na drugą połowę 2014 roku, „schemat organizacji” 

AIG po uruchomieniu hali sportowej oraz o ile zwiększy się zatrudnienie i jakie będą koszty stałe 

po  oddaniu  hali  do  użytkowania?  Radny  nawiązał  również  do  sprzedaży  nieruchomości

przez  Spółkę  i  zapytał  czy  to  Gmina  będzie  kupcem  na  te  działki?  Ponadto  Radny  odniósł

się do terminów przekazywania środków przez Gminę oraz zapytał o analizę wpływów (z tytułu 

uruchomienia hali) i czy przewidywany jest wzrost zatrudnienia? 

Radny Kazimierz SZCZERBA  wypowiedział  się  na temat  sytuacji  finansowej  Parku Wodnego

i zapytał o wynik finansowy z działalności operacyjnej za 2013 rok? Powiedział, że jego zdaniem, 

sprzedaż działek jest „słabym punktem” i zapytał jakie działania zostaną podjęte, gdyby nie doszło 

do ich sprzedaży? Czy Spółka AIG ma możliwość otrzymania kredytu?
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Marek JAWORSKI,  zapytał o koncepcję wykorzystania 

wolnych  pomieszczeń?  Ponadto  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  podkreślił,  iż  kwestia 

wykonawstwa na najwyższym poziomie i użytych materiałów, jest najważniejsza.

Radny Krzysztof ŁOZIŃSKI  zapytał  czy środki przekazywane przez Gminę są zabezpieczone

w  należyty  sposób  i  czy  są  lokowane  na  koncie  bankowym?  Jeśli  tak,  to  jaka  jest  kwota 

uzyskanych  odsetek?  Radny  zwrócił  się  o  przekazanie  Radnym  materiałów,  przedstawionych 

przez Prezesa AIG w formie prezentacji multimedialnej.

Prezes AIG S.A  - Romana URACKI, odnosząc się do wypowiedzi Radnych powiedział że:

-  czas  realizacji  oraz  kwestia  podwykonawców  są  uregulowane  w  umowie  z  generalnym 

Wykonawcą i zostały określone w wyniku postępowania przetargowego (wynikają z technicznego

i  naturalnego cyklu  realizacji  takiego przedsięwzięcia).  W umowie  zawarto  zapisy asekurujące 

Spółkę od wszelkiego rodzaju opóźnień w oddaniu inwestycji  w użytkowanie, natomiast termin 

zakończenia  to  ostateczny  termin  oddania  w  użytkowanie,  wraz  z  niezbędnymi  zezwoleniami

i odbiorami;

-  szczegółowe  rozwiązania  organizacyjne  (schemat  organizacyjny,  zmiany  personalne),  będą 

ustalone ostatecznie II półroczu 2014r., obecnie jest sporządzona koncepcja;

- w związku z eksploatacją hali sportowej, Spółka nie przewiduje istotnego wzrostu zatrudnienia 

(obsługa recepcji, instruktorzy);

- biznesplan przedstawiano już Radnym, obecnie zostanie on uszczegółowiony i uaktualniony;

-  wyniki  finansowe Spółki  są dobre,  pełny bilans zostanie złożony do badania,  przez biegłego 

rewidenta  w II  połowie  lutego.  Pełny  raport  z  badania  bilansu  będzie  dostępny w pierwszych 

dniach marca;

-  w  przypadku  niesprzedania  działek  przez  AIG,  zabezpieczono  ryzyko  przerwania  realizacji 

inwestycji,  z  powodu  finansowania,  poprzez  zawarcie  umowy  kredytowej  z  NORDEA Bank,

na kwotę 2 mln. zł (bez poręczenia Gminy). Kredyt czeka, niezrealizowany;

- sprzedaż działek odbędzie się w dwóch transzach, po 10 działek ( po około 1 tys. m2), kupującym 

nie będzie Gmina Tarnowskie Góry.

Ponadto Prezes AIG przedstawił koncepcję zmian modernizacyjnych i adaptacyjnych pomieszczeń 

uzyskanych po przeprowadzce Zarządu do nowo wybudowanej hali  sportowej oraz powiedział,

że  przedstawione  materiały  (w  formie  prezentacji  multimedialnej)  zostaną  udostępnione

na życzenie Radnych.

Zastępca  Burmistrza Miasta  –  Piotr  SKRABACZEWSKI,  uzupełnił  wypowiedź  Prezesa AIG,

w  kwestii  finansowania  i  realizowania  inwestycji,  terminów  przekazywania  środków  Spółce
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przez Gminę (Spółka zyskała na lokacie kwotę około 10 tys. zł) oraz sprzedaży działek.

Ad vocem:

Radny Kazimierz SZCZERBA ponownie wypowiedział się na temat wyniku finansowego Spółki.

Radny Janusz ŚNIETKA nawiązał do sprzedaży nieruchomości Gminnych,  kontroli  materiałów 

(certyfikatów),  dziennika  budowy,  inspektora  nadzoru  i  zapytał  ilu  podwykonawców  jest 

zatrudnionych przy realizacji inwestycji?

Radny  Krzysztof  ŁOZIŃSKI  odniósł  się  do  kwoty  10  tys.  zł  naliczonej  tytułem  odsetek

i powiedział, że powinna zostać ona odzyskana i przeznaczona dla mieszkańców Tarnowskich Gór.

Zastępca Burmistrza Miasta – Piotr SKRABACZEWSKI podkreślił, że wynik finansowy nie jest 

wyznacznikiem oceny ekonomiczno-finansowej spółek.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK poinformował, że celem wyeliminowania 

niejasności,  każda dyskusja nad punktem merytorycznym winna zostać zakończona akceptacją 

informacji, poprzez głosowanie.

Radny  Jarosław  ŚLEPACZUK  wypowiedział  się  przeciwko  głosowaniu,  ponieważ  każda 

informacja bądź sprawozdanie powinno zostać  wyłącznie przyjęte do wiadomości przez Radnych.

Radca Prawny – Grzegorz CZUDAJ potwierdził, iż nie ma potrzeby głosowania w tym temacie.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił do realizacji następnego punktu 

porządku obrad.

Ad.  6
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  był  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody

na przystąpienie Publicznej  Szkoły  Podstawowej  Nr  3 im.  ks.  F.  Blachnickiego w Tarnowskich 

Górach  do realizacji  projektu  nr  WND-PKOL.09.02-24-064/13 „Szóstoklasista  z  klasą  –  uczeń

z charakterem” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki finansowanego 

ze środków z Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego.

Zastępca  Burmistrza  Miasta  –  Jolanta  TUSZYŃSKA,  przedstawiła  przedmiotowy  projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący  Komisji  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA  I  OCHRONY  ŚRODOWISKA – 
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Tomasz  OLSZEWSKI  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  wraz  z  Komisją 

PRAWORZĄDNOŚCI I BEZPIECZEŃSTWA , projekt uchwały zyskał pozytywne opinie Komisji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK  poinformował,  iż  projekt  uchwały 

wpłynął  po  posiedzeniu  Komisji  ds.  EDUKACJI,  KULTURY  I  SPORTU,  dlatego  nie  wydała

ona opinii do tego projektu.

Dyskusja:

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Marek  JAWORSKI,  zwrócił  uwagę  na  zarządzanie 

finansami unijnymi i stwierdził, iż jego zdaniem, są one źle „ukierunkowane”. Wiceprzewodniczący 

powiedział, że poprze ten projekt uchwały, lecz nie zgadza się z dystrybucją tych środków.

Zastępca  Burmistrza  Miasta  –  Jolanta  TUSZYŃSKA,  wyjaśniła  wątpliwości  dotyczące 

pozyskanych środków i poinformowała, że program jest skierowany do uczniów z problemami.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Stanisław KOWOLIK,  przystąpił  do procedury głosowania 

projektu uchwały:

Głosowanie:
15 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada  Miejska  podjęła  UCHWAŁĘ  Nr  LIII/530/2014  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na  przystąpienie  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  Nr  3  im.  ks.  F.  Blachnickiego 
w  Tarnowskich  Górach  do  realizacji  projektu  nr  WND-PKOL.09.02-24-064/13 
„Szóstoklasista  z  klasą  –  uczeń  z  charakterem”  realizowanego  w  ramach  Programu 
Operacyjnego Kapitał  Ludzki  finansowanego ze środków z  Unii  Europejskiej  w ramach 
Europejskiego Funduszu Społecznego.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  7 i 8
Kolejnymi punktami porządku obrad były: projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tarnowskie Góry oraz projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na 2014 rok. 

Przed  przystąpieniem  do  omówienia  powyższych  projektów  uchwał  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  zwrócił  się  z  prośbą  do  Burmistrza  Miasta  o  wspólne 
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procedowanie na tymi punktami porządku obrad. Wobec zgody Burmistrza Miasta i braku głosów 

„przeciw”, Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do realizacji porządku obrad. 

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH,  zgłosił  autopoprawki  do  przedmiotowych  projektów 

uchwał.

Skarbnik  Miasta  –  Janina  NAMYSŁO,  przedstawiła  (łącznie)  przedmiotowe  projekty  uchwał, 

wraz z uzasadnieniami i autopoprawkami.

Przewodniczący  Komisji  BUDŻETOWEJ  –  Feliks  KOWALSKI  poinformował,  że  Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowe projekty uchwał.

Przewodniczący  Komisji  ROZWOJU,  PROMOCJI  MIASTA  I  OCHRONY  ŚRODOWISKA – 
Tomasz OLSZEWSKI  poinformował,  że Komisja wydała pozytywne opinie  do przedmiotowych 

projektów uchwał.

Dyskusja:

Radny Janusz ŚNIETKA wyraził zadowolenie z faktu budowy zatoki autobusowej w Lasowicach, 

zwrócił uwagę na własne zaangażowanie oraz Radnej Sejmiku Województwa Śląskiego – Barbary 

DZIUK  w  kwestii  tej  inwestycji.  Zapytał  z  jakiego  „programu” zostanie  sfinansowane

to  przedsięwzięcie?  Radny  wypowiedział  się  również  na  temat  utrudnionego  kontaktu 

mieszkańców z  Radą Dzielnicy Lasowice.

Radny Tomasz OLSZEWSKI pozytywnie wypowiedział się na temat realizacji przebudowy zatoki 

autobusowej oraz krytycznie odniósł się do wypowiedzi przedmówcy na temat działalności Rady 

Dzielnicy  Lasowice.  Radny  zapytał  również  o  termin  rozpoczęcia  inwestycji,  kto  ją  będzie 

realizował oraz jaka jest jej wartość i jaki jest udział Gminy w tym projekcie?

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  odniósł się do wypowiedzi Radnego 

Janusza  ŚNIETKI,  dotyczącej:  „(...)  apelu  o  umożliwienie  kontaktu  pomiędzy  mieszkańcami

a  Przewodniczącym  Rady  Dzielnicy  (...)”  i  powiedział,  iż  nie  otrzymał  żadnych  sygnałów

w tej  kwestii.  Przewodniczący Rady Miejskiej  zwrócił  również uwagę na otrzymaną informację, 

dotyczącą  dezinformowania  i  przekazywania  nieprawdy  mieszkańcom  (przez  jednego

z Przewodniczących Rad Dzielnic),  iż  w posiedzeniach (i  innych spotkaniach)  nie  uczestniczą 

przedstawiciele  Rady  Miejskiej,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  i  Burmistrz  Miasta,

mimo przekazanych zaproszeń.
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Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH, przypomniał kolejne (wieloletnie) działania podejmowane

z  przebudową  zatoki  autobusowej  w  Lasowicach,  pasie  drogi  wojewódzkiej  i  podkreślił,

że  to  Gmina  Tarnowskie  Góry  „przyjęła  ciężar”  opracowania  projektu  budowy  tej  zatoki.

Po opracowaniu projektu zostaną oszacowane koszty przebudowy i wtedy będzie można „szukać” 

źródeł  finansowania.  Ponadto  Burmistrz  Miasta  również  zaprotestował  przeciwko  przekazanej 

informacji,  przez  Przewodniczącego  Zarządu  jednej  z  Dzielnic,  dotyczącej  nieprzybycia

przez  Burmistrza  na  zaproszenie  (nie  zostało  dostarczone  do  sekretariatu).  Wprowadzanie 

mieszkańców Dzielnicy w błąd, Burmistrz Miasta określił „zachowaniem niegodnym Radnego”.

ad vocem:

Radny  Janusz  ŚNIETKA  ponownie  zapytał  z  jakiego  „programu”  mają  pochodzić  środki

na  budowę  zatoki  autobusowej,  czy  tylko  i  wyłącznie  ze  środków  własnych  Gminy?  Radny 

poinformował,  iż  osobiście  zaniósł  zaproszenia  na  spotkanie  Rady  Dzielnicy  Sowice

do sekretariatu Burmistrza Miasta (ul.  Sienkiewicza),  natomiast Przewodniczący Rady Miejskiej 

Stanisław  KOWOLIK  został  zaproszony  na  wszystkie  spotkania  Rady  Dzielnicy,

na początku kadencji.

Burmistrz  Miasta  –  Arkadiusz  CZECH  podkreślił,  że  znane  mu  są  wszystkie  programy 

realizowane przez Urząd Marszałkowski i ponownie przypomniał, że koszt inwestycji będzie znany 

po sporządzeniu projektu.

Wobec  braku  dalszych  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław 
KOWOLIK, przystąpił do procedury głosowania projektów uchwał w sprawie:

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry

Głosowanie:
15 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr LIII/531/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

• zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok wraz z autopoprawką
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Głosowanie:
16 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr LIII/532/2014 w sprawie zmian w uchwale budżetowej
na 2014 rok.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Stanisław KOWOLIK  podsumowując dyskusję zaapelował

do  Radnych,  pełniących  funkcje  Przewodniczących  Rad  Dzielnic,  aby:  „(...)  nie  okłamywali  

mieszkańców swojej Dzielnicy (...)”.

Ad.  9
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu 

pomocy społecznej pod nazwą: „Działania osłonowe – łagodzenie skutków podwyżki cen wody”

w 2014r. w gminie Tarnowskie Góry.

Zastępca Burmistrza Miasta - Piotr SKRABACZEWSKI,  wypowiedział się w kwestiach dopłat, 

objętych projektem uchwały i pochodzenia środków przeznaczonych na ten program.

Zastępca  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  –  Urszula  KRASIŃSKA, 
przedstawiła wraz z uzasadnieniem i autopoprawką, przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji  ds.  Rodziny,  Zdrowia i  Spraw Społecznych – Tadeusz TORBUS 
poinformował,  że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusja:

Radny Piotr SZCZĘSNY wypowiedział się na temat podwyżek cen wody, ocenił, iż jego zdaniem, 

uchwała jest  „przedwczesna i zawiera wiele niewiadomych”.  Radny zapytał o analizę dotyczącą 

osób mieszkających w lokalach socjalnych bez  ciepłej  wody i  bez  łazienek.  Według kryteriów 

przyjętych  w  projekcie  uchwały,  to  osoby  zamieszkujące  lokale  o  najniższym  standardzie,

mające najniższe zużycie wody, nie będą kwalifikowały się do objęcia programem. 

Radny Kazimierz SZCZERBA  powiedział,  że taryfy opłat  za wodę i  ścieki  są bardzo wysokie

i  pozytywnie  ocenił  inicjatywę  pomocy  najuboższym.  Radny  zwrócił  uwagę,  że  korzystniejsza 

byłaby dopłata dla wszystkich mieszkańców i  zapytał  jaka kwota ogółem będzie przeznaczona

na ten cel?
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Radny Janusz WOJEWODZIC  powiedział, iż według jego analizy, roczny koszt dopłat to kwota 

około 15 tys. zł.

Radny  Feliks  KOWALSKI  zapytał  o  „niewielkie  przekroczenie  kryterium  dochodowego” 

kwalifikujące  mieszkańców  do  udzielenia  dopłat,  na  jakim  poziomie  zostanie  ono  przyjęte? 

Pozytywnie ocenił działania osłonowe, które mają być systemowe, a nie jednorazowe.

Radny  Łukasz  GARUS wyraził  zadowolenie  z  podjętej  inicjatywy  i  jednocześnie  zaapelował

o  zwiększenie  kwoty  pomocy.  Radny nawiązał  również  do  dywidendy otrzymywanej  od  PWiK

oraz opłat za dzierżawę sieci i zapytał w jakiej wielkości są to kwoty?

Radny  Krzysztof  ŁOZIŃSKI  zaproponował,  aby  mając  na  uwadze  wielkość  środków 

przeznaczonych na pomoc oraz koszty administracyjne, dokonywać wypłaty środków raz w roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  nawiązał do wycofanych z porządku 

obrad,  przez  Burmistrza  Miasta  projektów  uchwał,  dotyczących  dożywiania  i  powiedział,

że cały pakiet uchwał w pełni wskazałby na cel prowadzenia dyskusji oraz cel polityki społecznej 

Tarnowskich  Gór,  wykraczającej  poza  ustawowe  kryteria  pomocy,  wskazane  przez  Rząd. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wyraził  wdzięczność  i  słowa  uznania  dla  Burmistrza  Miasta

oraz Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  za profesjonalizm i  podjętą inicjatywę. 

Pozytywnie ocenił formę pomocy, wiążącą się z konkretnymi kosztami i rozszerzeniem kręgu osób 

potrzebujących,  objętych  pomocą  społeczną  w  Tarnowskich  Górach.  Przewodniczący  Rady 

Miejskiej nadmienił, iż poziom pomocy jest  „dwukrotnie wyższy niż standard pomocy społecznej  

określony  w III  RP”,  natomiast  finansowanie  przedmiotowego  świadczenia,  za  sześć  miesięcy

„z góry”, to „nieoprocentowane kredytowanie” wprowadzonego świadczenia z budżetu Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  –  Franciszek NOWAK,  poparł  wypowiedź przedmówcy

i  zaproponował  aby  wypłat  świadczenia  dokonywać  nie  tylko  Zarządcom i  PWiK,  ale  również 

właścicielom lub najemcom budynków jednorodzinnych. 

Radny  Tomasz  OLSZEWSKI  podkreślił,  że  tego  typu  inicjatywy,  podejmowane  przez  Gminę 

stanowią  „wyrzut”  dla  polityki  gospodarczej  Państwa.  Nawiązał  również  do  bardzo  wysokich

potrąceń,  w  stosunku  do  wynagrodzeń  oraz  co  za  tym  następuje,  podejmowanie  pracy

„na czarno”, w celu ukrycia prawdziwych dochodów. Radny ocenił uchwałę jako celową.
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Marek JAWORSKI powiedział, że przedmiotowa uchwała 

jest  ważna  i  o  „szczególnym  wymiarze”. Wiceprzewodniczący  RM odniósł  się  do  wypowiedzi 

Radnych,  dotyczących  wielkości  udzielonych  dotacji  oraz  zwrócił  uwagę,  że  pomoc  udzielana

jest kosztem innym zadań (wydatków).

Radny  Jarosław  ŚLEPACZUK  powiedział,  że  pomimo  krytycznych  wypowiedzi  Radnych 

pozytywnie ocenia projekt uchwały. Radny zaproponował podwyższenie kwoty dotacji. 

Zastępca Burmistrza Miasta – Piotr SKRABACZEWSKI  odniósł  się do wypowiedzi Radnych

i  przypomniał  proces  tworzenia  systemu  pomocy,  zawartego  w  projekcie  uchwały.  Burmistrz 

zwrócił  uwagę  na  powiązanie  dopłat  do  zużytej  wody,  z  ryzykiem  zwrotu  dofinansowania 

udzielonego na budowę kanalizacji. 

ad vocem:

Radny Kazimierz SZCZERBA odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącego RM, wypowiedział 

się  na temat  wprowadzenia  rządowego programu dożywiania  oraz  zapytał  jaka kwota  ogółem

jest przewidziana na wypłaty pomocy osłonowej?

Radny  Piotr  SZCZĘSNY  zwrócił  uwagę,  iż:  „(...)  Burmistrzowie  wsłuchują  się  w  głosy  

mieszkańców i  przygotowali  taki  projekt  uchwały […] i  trudno,  żeby który z Radnych głosował  

przeciwko tej  uchwale  (...)”.  Radny zapytał  jakie kwoty „wpłyną do Urzędu”  od PWiK,  z  tytułu 

dywidendy i dzierżawy sieci?

Radny Janusz WOJEWODZIC wyraził zadowolenie z porozumienia w sprawie dopłat i zwrócił się 

o podwyższenie kwoty dofinansowania do 2 zł.

Radny  Jarosław  ŚLEPACZUK  powiedział,  że  wobec  niewielkiej  ilości  głosów,  popierających 

wdrożenie  dopłaty na poziomie  2 zł,  opozycyjna grupa Radnych poprze przedmiotowy projekt 

uchwały. Grupa Radnych nie zaprzestanie działań zmierzających do wdrożenia projektu uchwały, 

dotyczącego dopłat dla wszystkich mieszkańców, przedstawionego na poprzedniej sesji RM.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Marek JAWORSKI,  nawiązał do procesu prywatyzacji 

PWiK  oraz wynikających z tego konsekwencji.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK,  odniósł się do wypowiedzi Radnego, 

dotyczącej  wprowadzania  rządowych  programów,  m.in.  programu  dożywiania,  finansowanych

z  budżetów gmin.  Przewodniczący  RM podsumowując,  negatywnie  odniósł  się  do  tezy:  „(...),  

35



koledzy z opozycji są  wrażliwi, chcą zdejmować obciążenia, a koalicja rządząca chce dokładać

i  drenować  kieszenie  tarnogórzan.  Tak  nie  jest  […],  skala  wrażliwości  społecznej  jest  

porównywalna, ale różni nas stopień odpowiedzialności (...)”.

Wypowiedzieli  się  również: Radny  Łukasz  GARUS  i  Radny  Tomasz  OLSZEWSKI,
którzy nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.

Zastępca  Burmistrza  Miasta  –  Piotr  SKRABACZEWSKI  powiedział,  że  zarówno  kwota 

dywidendy,  jak i  wielkość dochodów z dzierżawy sieci  wodociągowej  zostały ujęte w budżecie 

Miasta  na  2014  rok.  Wysokość  wydatków  związanych  z  dopłatami  do  wody  jest  szacowana

na  „kilkaset  tysięcy złotych”, natomiast  szczegółowa kwota będzie znana po rozeznaniu liczby 

osób ubiegających się o ich przyznanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Stanisław KOWOLIK,  przystąpił  do procedury głosowania 

projektu uchwały:

Głosowanie:
18 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 0 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr LIII/533/2014 w sprawie przyjęcia lokalnego programu 
pomocy społecznej pod nazwą: „Działania osłonowe – łagodzenie skutków podwyżki cen 
wody” w 2014r. w gminie Tarnowskie Góry.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

• Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK, ogłosił przerwę w obradach

od godz. 14:00 do 15:00.

• Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK, wznowił obrady.

Ad.  10
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  był  projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Tarnowskich  Górach do załatwiania  indywidualnych 

spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, 

o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997r. - Prawo energetyczne.

Radny  Janusz  ŚNIETKA złożył  wniosek  formalny o  wykreślenie  z  porządku  obrad 

przedmiotowego projektu uchwały.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  uznał  złożony  wniosek

jako  nieuprawniony  i  niezgodny  z  zapisami  Regulaminu  RM.  Ponadto  Przewodniczący  Rady 

Miejskiej  nie  wyraził  zgody  na  kontynuowanie  wypowiedzi  przez  Radnego  i  przypomniał, 

iż porządek jest kształtowany na początku obrad i wówczas należy składać wszelkie wnioski o jego 

zmianę.

Burmistrz  Miasta  Tarnowskie  Góry  –  Arkadiusz  CZECH,  poinformował  o  wniesieniu 

autopoprawki do projektu uchwały.

Zastępca  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  –  Urszula  KRASIŃSKA, 
przedstawiła  wraz  z  uzasadnieniem  i  autopoprawką,  przedmiotowy  projekt  uchwały

i autopoprawką.

Radca  Prawny  -  Grzegorz  CZUDAJ  uzupełniając  wypowiedź  przedmówczyni  przedstawił 

szczegółowo zmiany dokonane w projekcie uchwały i wprowadzone autopoprawką.

Członek Komisji  ds. ROZWOJU, PROMOCJI MIASTA i OCHRONY ŚRODOWISKA – Stefan 
ZIENTKOWSKI poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Dyskusja:

Radny  Janusz  ŚNIETKA  wypowiedział  się  w  kwestii  wykreślenia  projektu  uchwały

z  porządku  obrad  i  przedstawił  dwa  pisma,  kierowane  przez  Radną  Sejmiku  Województwa 

Śląskiego – Barbarę DZIUK do Burmistrza Miasta i Przewodniczącego Rady Miejskiej, dotyczące 

„braków w projekcie uchwały”  i  odesłania go do ponownego opracowania w Komisjach. Radny 

ocenił  projekt  jako „wadliwy”  i  przekazał  egzemplarze  pisma  na  ręce  Burmistrza  Miasta

i  Przewodniczącego RM. Radny wypowiedział  się również na temat niedopuszczenia do głosu 

Radnej Sejmiku Wojewódzkiego przez Przewodniczącego RM.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  nawiązując  do  wypowiedzi

i zachowania przedmówcy, określił Radnego  „asystentem Radnej Barbary DZIUK”  oraz wskazał

na  nieznajomość  obowiązującej  w  Urzędzie  Miejskim  w  Tarnowskich,  procedury  obiegu 

dokumentów i tym samym z dezaprobatą odniósł się do osobistego przekazywania korespondencji 

do rąk własnych co określił jako „nieporozumienie”. Ponadto Przewodniczący RM poinformował,

że na piśmie widnieje data 21.01.br. 

Przewodniczący Rady Miejskiej negatywnie wypowiedział się na temat dodatku energetycznego, 

nazywając go  „knotem prawnym”  oraz powiedział, iż jest on skutkiem prowadzonej przez Rząd, 
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polityki energetycznej (uwolnienia energii elektrycznej) i zapytał czy w nowelizacji ustawy znajduję 

się precyzyjna definicja „odbiorcy wrażliwego”?

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odniósł  się  również  do  wypowiedzi  Radnego,  dotyczącej 

niedopuszczenia  do  głosu  Radnej  Sejmiku  Wojewódzkiego  i  potwierdził,  iż  zasadne  jest 

dopuszczenie  Jej  do  głosu,  we  wskazanym wcześniej  (przez  Przewodniczącego  RM)  punkcie 

porządku obrad.

Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH,  nawiązał  do wypowiedzi  Radnego Janusza ŚNIETKI, 

zabierającego  głos  w  imieniu  Radnej  Sejmiku  Województwa  Śląskiego  –  Barbary  DZIUK.

Ponadto  Burmistrz  Miasta  zwrócił  uwagę,  iż  przedmiotowy  projekt  uchwały  nie  dotyczy 

merytorycznych  uregulowań  wypłaty  dodatku  energetycznego,  lecz  udzielenia  upoważnienia 

Dyrektor MOPS.

Ad vocem:

Radny Janusz ŚNIETKA ponownie zapytał czy do projektu uchwały ostaną naniesione zmiany, 

zaproponowane przez Radną Sejmiku Województwa Śląskiego? Ponadto Radny wypowiedział się, 

w imieniu Radnej Sejmiku Województwa Śląskiego, w kwestii zabrania przez Nią głosu na sesji 

RM.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  celem  sprostowania  wypowiedzi 

przedmówcy  ponownie  poinformował  o  osobistej  rozmowie  z  Radną  Sejmiku  Województwa 

Śląskiego, dotyczącej zabrania głosu na sesji.

Radca Prawny - Grzegorz CZUDAJ, ponownie przedstawił szczegółowo autopoprawki wniesione 

do przedmiotowego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Stanisław KOWOLIK,  przystąpił  do procedury głosowania 

projektu uchwały:

Głosowanie:
13 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 2 Radnych „wstrzymało się od głosu”

Rada  Miejska  podjęła  UCHWAŁĘ  Nr  LIII/534/2014  w  sprawie  upoważnienia  Dyrektora 
Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Tarnowskich  Górach  do  załatwiania 
indywidualnych spraw z  zakresu administracji  publicznej  dotyczących zryczałtowanego 
dodatku energetycznego,  o którym mowa w ustawie z  dnia 10 kwietnia 1997r.  -  Prawo 
energetyczne.

38



Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  11
Kolejnym punktem porządku obrad był projekt uchwały w sprawie  odpowiedzi oraz przekazania 

Wojewódzkiemu  Sądowi  Administracyjnemu  w  Gliwicach  skargi  Prokuratora  Okręgowego

w Gliwicach.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław  KOWOLIK,  przedstawił  przedmiotowy  projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący Komisji PRAWORZĄDNOŚCI I BEZPIECZEŃSTWA – Stefan ZIENTKOWSKI 
poinformował, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji ds. ROZWOJU, PROMOCJI MIASTA I OCHRONY ŚRODOWISKA – 
Tomasz OLSZEWSKI powiedział, że projekt uchwały zyskał pozytywną opinię Komisji.

Radca Prawny - Grzegorz CZUDAJ, przedstawił szczegółowo przedmiot skargi.

Dyskusja:

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Marek  JAWORSKI,  wypowiedział  się  w  kwestii 

„sensowności działań” Prokuratora i skargi na uchyloną uchwałę RM.

Radny Łukasz  GARUS  powiedział,  iż  nie  zgadza  się  ze  stanowiskiem  Prokuratora  i  zapytał

czy jest konieczność jego przyjęcia lub możliwość przekazania do Sądu Administracyjnego? Radny 

zapytał  również  o  treść skargi  i  zapytał  dlaczego nie  została  ona przekazana,  do zapoznania 

Radnym?

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Stanisław KOWOLIK,  poinformował  Radnego,  że mógł  ją 

otrzymać  na  indywidualną  prośbę  oraz,  że  pełna  dokumentacja  skargi  była  dostępna

na posiedzeniu Komisji PRAWORZĄDNOŚCI I BEZPIECZEŃSTWA oraz Komisji ds. ROZWOJU, 

PROMOCJI MIASTA I OCHRONY ŚRODOWISKA.

Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH podkreślił,  że omawiana uchwała jest  „bardzo prosta”,  

gdyż dotyczy wyłącznie upoważnienia Burmistrza Miasta do występowania przed sądem.
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Radca  Prawny  -  Grzegorz  CZUDAJ,  uzupełnił  wypowiedź  Burmistrza  Miasta  i  powiedział,

że  przyjęte  rozwiązanie  jest  „rozwiązaniem  ustawowym”  oraz,  że  zakwestionowane  zapisy 

(przepisane z ustawy) są konieczne, aby zapewnić czytelność uchwały.

Wobec  braku  chętnych  do  dalszej  dyskusji Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Stanisław 
KOWOLIK, przystąpił do procedury głosowania projektu uchwały:

Głosowanie:
11 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada Miejska podjęła UCHWAŁĘ Nr LIII/535/2014 w sprawie odpowiedzi oraz przekazania 
Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi Prokuratora Okręgowego
w Gliwicach.

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  12
Kolejnym  punktem  porządku  obrad  był  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody

na zastosowanie innej niż określona w ustawie stopy procentowej nieuiszczonej części rozłożonej 

na  raty  opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Tarnowskie Góry. 

Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  –  Marek  KABUS,  przedstawił 

przedmiotowy projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący Komisji ds. ROZWOJU, PROMOCJI MIASTA I OCHRONY ŚRODOWISKA – 
Tomasz OLSZEWSKI powiedział, że projekt uchwały zyskał pozytywną opinię Komisji.

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej  –  Stanisław KOWOLIK, 

przystąpił do procedury głosowania projektu uchwały:

Głosowanie:
14 Radnych „za”, 0 Radnych „przeciw”, 1 Radny „wstrzymał się od głosu”

Rada  Miejska  podjęła  UCHWAŁĘ  Nr  LIII/536/2014  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na zastosowanie innej niż określona w ustawie stopy procentowej nieuiszczonej części 
rozłożonej na raty opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 
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własności nieruchomości stanowiących własność Gminy Tarnowskie Góry. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  13
Kolejnym punktem porządku obrad były interpelacje, wnioski, pytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK poinformował, że:

*  18  grudnia  2013r. –  wpłynęła  interpelacja  Radnego  Janusza  WOJEWODZICA w  sprawie 

zatrudnienia pełnomocników Burmistrza Miasta – odpowiedź wpłynęła 8 stycznia br.

* w dniach: 24, 27, 30 grudnia 2013r. i 2 stycznia br.  – wpłynęły  interpelacje Radnego Janusza 

ŚNIETKI  w sprawach:

- przebudowy ulicy Krakowskiej,

-  zorganizowania  kampanii  informacyjnej  dotyczącej  punktu  selektywnej  zbiórki  odpadów 

komunalnych /PSZOK/,

- powołania Rady Seniorów,

- dotacji celowych.

* w dniach: 23, 24, 27, 30, 31 grudnia 2013r. oraz 3, 7, 8, 9, 10, 13 i 15 stycznia br. – wpłynęły 

odpowiedzi na interpelacje Radnego Janusza ŚNIETKI  w sprawach:

- dotacji celowych,

- zakupu sztandaru dla Komendy Powiatowej Policji w Tarnowskich Górach,

- zagospodarowania płyty Rynku,

- sytuacji osób bezdomnych w okresie zimowym,

- kanalizacji ulicy Zawiśloka,

- remontowanego budynku byłej Spółki Brackiej,

- środków przeznaczonych na budowę kanalizacji sanitarnej i deszczowej,

- nieruchomości gminnych,

- usunięcia toksycznych odpadów po Zakładach Chemicznych,

- powołania Rady Seniorów,

- zorganizowania kampanii informacyjnej dotyczącej PSZOK,

- przebudowy ulicy Krakowskiej.

* 13 stycznia br. – wpłynęła interpelacja Radnego Stefana ZIENTKOWSKIEGO w sprawach: 

- godzin pracy USC,

- kanalizacji ulic Jodłowej i Spacerowej,

- usterek na ulicy Radzionkowskiej.

Radny  Stefan  ZIENTKOWSKI  złożył  wniosek  formalny o  składanie  wniosków  i  interpelacji

w formie pisemnej.
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Wobec braku głosów „za” i „przeciw”,  Przewodniczący Rady Miejskiej – Stanisław KOWOLIK 
przystąpił do głosowania, złożonego przez Radnego wniosku formalnego:

Głosowanie:
8 Radnych „za”, 5 Radnych „przeciw”, 3 Radnych „wstrzymało się od głosu”

• wniosek został przyjęty  

Pomimo wątpliwości  i  uwag  padających  z  sali  Przewodniczący Rady Miejskiej  –  Stanisław 
KOWOLIK, zaproponował wysłuchanie, zgodnie ze złożonym regulaminowo wnioskiem, Radnej 

Sejmiku Województwa Śląskiego – Barbary DZIUK.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK powiedział,  iż  Radny  Krzysztof 

ŁOZIŃSKI  i  Radny  Piotr  SZCZĘSNY zarzucają  Mu  działanie  niezgodne  z  Regulaminem  RM; 

wobec czego nie udzielił głosu Radnej Sejmiku Województwa Śląskiego.

Mając na uwadze powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław KOWOLIK, stwierdził 

wyczerpanie porządku obrad i słowami „Szczęść Boże”, zamknął obrady LIII sesji Rady Miejskiej

w Tarnowskich Górach.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Stanisław  KOWOLIK, przeprosił  Radną  Sejmiku 

Województwa Śląskiego – Barbarę DZIUK, za zaistniałą sytuację.

Ad.  14
Zamknięcie obrad.

sporządzono:12.02.2014r.

protokołowała:
Aleksandra KORBEL

     Przewodniczący Rady Miejskiej

/-/ Stanisław KOWOLIK
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